
Proces-verbal
Încheiat În şedinţa extraordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 25 august 2010, orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III al clădirii
Primăriei Municipiului Bucureşti la care au participat 46 din cei 55 de
consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul profesor doctor Sorin
. Mircea Oprescu - Primar General al Municipiului Bucureşti, doamna
Cristina Ecaterina Coruţ - Subprefect al Municipiului Bucureşti, şi
domnul Tudor Toma - Secretar General al Municipiului Bucureşti

Au fost invitaţi să participe directorii din cadrul apa-ratului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucureşti şi mass -
media.

La şedinţă au fost absenţi următorii: Anton Mihaela, Gâf-Deac
Ioan, Gorodea Tiberiu Silviu Ioan, Păduraru Alexandru, Rădoi Silviu
George, Răileanu Marius Nicolae, Rizoiu Mircea, Stan Nicuşor,
Ţapardel Ana Claudia

Domnul Secretar General Tudor Toma
Bună ziua doamnelor şi domnilor, am să dau citire unor note În

atenţia Consiliului General al Municipiului Bucureşti:
Prin prezenta vă comunicăm că, din eroare, prin art.5 din

Hotărârea C.G.M.B. nr.120/2010 s-a abrogat Hotărârea C.G.M.B.
nr.109/2004.

La solicitarea Directiei Utilităti Publice, Directia Asistentă Tehnică
I 1 , 1

şi Juridică a Întreprins măsurile necesare pentru Îndreptarea erorii
materiale, Întocmind o notă, potrivit art. 71 din Legea nr.24/2000
privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor
normative, republicată, pe care a transmis-o Instituţiei Prefectului
Municipiului Bucureşti şi Direcţiei Administraţie Publică, În vederea
comunicării.

Astfel, a fost rectificată eroarea materială, iar art. 5 din Hotărârea
C.G.M.B. nr.120/2010 are următorul cuprins:
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"Art.5 La data intrării În vigoare a prezentei hotărâri se
abrogă: Hotărârea C.G.M.S. nr.133/2004, Hotărârea C.G.M.S.
nr.147/2005 şi Hotărârea C.G.M.S. nr.243/2005."

Prin adresa nr. 936352/13.08.2010, Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. cu nr. 2167/16.08.2010,
Velciu Georgeta, Andreică Nicoleta, Velciu Alexandru, Velciu
Elisabeta, Radu Gheorghe, Radu Alexandru, Radu Ştefan şi Velciu
Maria ne aduc la cunoştinţă că Proiectul Parcului Ghencea este
Întocmit cu nerespectarea dreptului lor de proprietate asupra unei
suprafeţe de teren revendicate potrivit dispoziţiilor Legii nr. 10/2001
privind regimul juridic al unor imobile preluate În mod abuziv În
perioada 6 martie 1945 - 22 decembrie 1989.

Persoanele sus-mentionate solicită schimbarea,
amplasamentului proiectului, conform expertizei tehnice judiciare
Întocmite de expert Furtună Laurenţiu, solicitată de reprezentanţii
ALPAB.

Prin adresa nr. 937732/20.08.2010 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică sub nr. 2224/24.08.2010, Sindicatul Liber
al Salariaţilor din Primăria Generală a Municipiului Bucureşti şi
Sindicatele din subordinea Consiliului General al Municipiului Bucureşti
solicită revocarea În parte a prevederilor Hotărârii C.G.M.B. nr.
167/19.07.2010 pentru abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 36/1999
privind acordarea dreptului la transport gratuit pe mijloacele de
transport in comun de suprafaţă, pentru unele categorii de persoane,
cu modificările şi completările ulterioare.

De asemenea, În adresă se menţionează că prin art. 2 din
Hotărârea C.G.M.B. nr. 167/2010 se Încalcă dispoziţiile art. 16 din
Constituţia României privind egalitatea În drepturi prin faptul că, dreptul
de a decide asupra acordării gratuităţii sus menţionate se acordă
pentru o anumită parte a instituţiilor din administraţia publică locală,
excluzând instituţiile publice aflate sub autoritatea Consiliului General
al Municipiului Bucureşti, Primăriei Municipiului Bucureşti şi alte
instituţii de interes local ale Municipiului Bucureşti.

Prin adresa Înregistrată la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. sub nr. 2193/19.08.2010, domnul Lăudatu Nicolae, În calitate
de proprietar al imobilului - teren şi locuinţă - situat În Bucureşti, Şos.
Gheorghe Ionescu Siseşti nr. 32, sector 1, cuprins În zona studiată de
PUZ - Str. lezeru nr. 9A, sector 1, solicită anularea documentaţiei de
urbanism PUZ - Str. lezeru nr. 9A, sector 1, aprobată prin Hotărârea
C.G.M.B. nr. 326/2008.

\



Gontestatarul mentionează că documentatia nu a fost Întocmită, ,
pe planuri topo-cadastrale actualizate ceea ce Îi aduce grave atingeri
proprietăţii, Întrucât construirea unui bloc S+P+4E pe limita de
proprietate va aduce grave prejudicii din punct de vedere al Însoririi şi
igienei locuinţei şi va afecta securitatea şi stabilitatea locuinţei sale.

De asemenea, solicitantul ne aduce la cunoştinţă că pe rolul
Tribunalului Bucureşti se află dosarul având ca obiect suspendarea
Hotărârii G.G.M.B. nr. 326/2008 privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal - Str. lezeru nr. 9 A, sectorul 1, următorul termen de judecată
fiind stabilit pentru data de 31 august 2010.

Prin prezenta vă aducem la cunoştinţă că Primăria Sectorului 1 a
formulat plângere prealabilă Împotriva Hotărârii G.G.M.B. nr. 119/2010
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a
serviciilor publice de salubrizare În municipiul Bucureşti.

Contestatara :-nenţionează că la elaborarea Regulamentului de
organizare şi funcţionare a serviciilor publice de salubrizare În
municipiul Bucureşti s-au Încălcat prevederile Legii nr. 101/2006 a
serviciului de salubrizare a localităţilor, cu modificările şi completările
ulterioare, Legii nr. 51/2006 a serviciilor comunitare de utilităţi publice,
cu modificările şi completările ulterioare precum şi ale Legii nr.
215/2001 privind administraţia publică locală, republicată cu
modificările şi completările ulterioare Întrucât Hotărârea G.G.M.B. nr.
119/2010 reprezintă un act administrativ cu caracter normativ cu
putere juridică inferioară Legii 215/2001, Legii nr. 101/2006 şi Legii nr.
51/2006 şi nu poate conţine prevederi contrare şi să completeze legea
iar competenţele consiliilor locale stabilite de legiuitor printr-o serie de
acte normative, În domeniul serviciilor comunitare de utiiităţi publice nu
pot fi Înlăturate de această hotărâre.

În consecintă contestatara solicită revocarea hotărârii mai sus,
menţionate deoarece această hotărâre modifică prevederi ale actelor
normative cu forţă juridică mai mare prin care s-au atribuit consiliilor
locale ale sectoarelor municipiului Bucureşti, o serie de competenţe În
domeniul salubrizării, fapt ce contravine principiului ierarhiei actelor
normative.



Doamnelor şi domnilor consilieri supun la vot procesul verbal
încheiat în şedinţa ordinară a C.G.M.B. din data de 6 august 2010.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Poteraşu C.).

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa extraordinară a C.G.M.B.

convocată pentru astăzi 25 august 2010.
Sunt completări sau amendamente la ordinea de zi?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri, aseară au

sosit încă 17 solicitări pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti în consiliile de administraţie la spitale
pe care le aveţi pe ordinea -SUpi;i11entară. La aceste spitale - .._-
dumneavoastră trebuie să numiţi câte un reprezentant în consiliul de
administraţie. Este vorba despre Institutul de Oncologie" Prof. Dr. AI.
Trestioreanu", Institutul Naţional de Endocrinologie " C.I Parhon",
Institutul de Fonoaudilogie şi Chirurgie Funcţională ORL " Prof. Dr.
Hociota", Institutul Naţional de Neurologie şi Boli Neurovasculare,
Institutul naţional de diabet, Nutriţie şi Boli Metabolice" Prof. dr. N.
Păulescu", Institutul Naţional de Recuperare, Medicină Fizică şi
Balneoclimatologie, Institutul Clinic Fundeni, Institutul Clinic de Boli
Digestive şi Transplant Hepatic, Institutul Clinic de Uronefrologie şi
Transplant Renal, Centrul Naţional Medical de Recuperare Neuro-
Psiho-Motorie pentru Copii "Dr. N. Robănescu", Spitalul Clinic de
Urgenţă "Sf. Pantelimon," Spitalul Clinic de Urgenţă "Sf. Ioan", Spitalul
Clinic de Urgenţă Oftalmologice, Spitalul Clinic de Urgenţă "Bagdasar
Arseni", Spitalul Clinic de Urgenţă Chirurgie Plastică, Reparatorie şi
Arsuri, Spitalul Clinic de Urgenţă pentru Copii "Maria Sklodovska
Curie", Spitalul Clinic de Urgenţă" Grigore Alexandrescu". Acestea
sunt toate cele 17 consilii de administraţie unde ni s-au cerut
reprezentanţi şi astăzi dumneavoastră probabil îi veţi desemna.

De asemenea vă rog să fiţi de acord să trecem pe ordinea de zi
suplimentară următoarele proiecte: proiectul de hotărâre privind
acceptarea cererii Guvernului României pentru trecerea locuinţelor
pentru tineri, destinate închirierii, din zona A - Cartier Constantin
Brâncuşi, sector 6, din proprietatea publică a Municipiului Bucureşti în
proprietatea publică a statului pentru a se putea face vânzarea către ei
şi a cotelor indivize şi proiectul de hotărâre privind împuternicirea



Consiliului Local al Sectorului 5 de a hotărî cu privire la Înfiinţarea unei
societăţi comerciale pe acţiuni având ca asociaţi Consiliul Local al
Sectorului 5 şi Administraţia Domeniului Public Sector 5, cu obiect
principal de activitate colectarea deşeurilor nepericuloase.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt completări la ordinea de zi?

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Propun introducerea pe ordinea suplimentară a unui proiect prin

care să se constituie În cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucureşti o Comisie de analiză şi verificare a activităţii Administraţiei
Spitalelor şi Serviciilor Medicale Bucureşti (ASSMB) şi a celor 21
unităţi spitaliceşti aflate În subordine, În contextul celor Întâmplate la
Maternitatea G:uleşti. Este o comisie care -va avea-o(;8 obiectiv
verificarea aplicării managementului asistenţei medicale În aceste
spitale după preluare.

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
În legătură cu informarea de la punctul 2 cu spitalele municipiului

Bucureşti, domnule Primar General, noi vă mulţumim că informaţi
Consiliul În legătură cu situaţia spitalelor dar din punct de vedere
procedural noi am fi dorit o informare scrisă, luată În discuţie şi
Însuşită de către comisiile de specialitate ale Consiliului General, nu
ştiu cum vreţi dumneavoastră să faceţi această informare, probabil că
domnul director va veni şi ne va vorbi. Poate că această informare
răspunde unor interpelări ale colegilor noştri dar noi am dori să reveniţi
cu această informare, eventual În şedinţele următoare sau eventual o
amânaţi pentru şedinţa următoare pentru a avea un material scris, luat
În discuţie În comisiile de specialitate, Însuşit de dumneavoastră şi de
noi care să rămână şi ca document la Consiliul General al Municipiului
Bucureşti.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Eu nu am nimic Împotrivă să vă prezint nu o informare ci să vă

prezint un raport al Administraţiei Spitalelor către mine şi a măsurilor
care s-au luat şi aşa mai departe. Este cu totul altceva decât această
informare. Această informare despre spitalele care s-au preluat acum
un an şi trei luni plus cele trei spitale preluate este făcută din următorul
motiv: pentru ca domnii c - eri 9El(lerali care astăzi vor vota
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Împărţirea consilierilor generali, alegerea lor În consiliile de
administraţie să aibă câteva elemente de cunoaştere a acestor spitale
găsind o sinteză a sintezei din ţara sintezelor, nu se referă la nimic cu
obiectivul principal sau să răspundă la Întrebări. Mai mult decât atât, la
Întâlnirea pe care am avut-o cu liderii am explicat că această
informare este făcută pentru ca fiecare dintre dumneavoastră să aveţi
primele date, o dată despre spitalele care sunt În discuţie şi În al doilea
rând despre ce s-a Întâmplat cu aceste spitale din punct de vedere al
Consiliului General, mă refer la cele 18 spitale ce se va Întâpla şi cu
aceste trei spitale, urmând după aceea un raport făcut de comisia pe
care am văzut că tocmai aţi propus-o, urmând un raport al directorului
Administraţiei Spitalelor şi nu În ultimul rând, un raport al Primarului
pregătit pentru Consiliul General În legătură cu toate aspectele inclusiv
elementele tragice din ultima săptămână.
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Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Să Înţeleg că ne vom lua fiecare datele din procesul verbal al

şedinţei?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Se Înţelegeţi ceea ce am dorit să vă exprim. Prima

dumneavoastră informare, cu câteva elemente asupra acestor spitale.
Sunt convins că acum vorbind mai repede, mulţi dintre dumneavoastră
nu cunosc şi nu au avut de ce să cunoască pentru că poate mai puţin
a interesat structura spitalelor care au fost preluate şi ceea ce a făcut
Consiliul General până acum pentru acest lucru şi ceea ce a făcut
Administraţia Spitalelor, dar totul În sinteză ca un moment de
cunoaştere la ce veţi participa dumneavoastră. Probabil că v-aţi
hotărât să participaţi la Ana Aslan să fiţi În Consiliul de Administraţie, o
dorinţă satisfăcută am Înţeles de colegii dumneavoastră, care va fi
supusă votului, deci În concluzie .... Vă rog să mă iertaţi, rectific: În
urma cererii adresate de oamenii muncii din Spitalul Ana Aslan,
dumneavoastră probabil că veţi fi validat de Consiliu. Vă mulţumesc.
Nu este nimic de suspectat, acolo sunt numai tratamente de anti age.
Nu sunt ironii, sunt lucruri spuse cu prietenie.



pentru Cartierul Brâncuşi, proiectul privind constituirea din cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucureşti a Comisiei speciale de
analiză şi verificare a activităţii Administraţiei Spitalelor şi proiectul de
hotărâre privind Împuternicirea Consiliului Local al Sectorului 5 de a
hotărî cu privire la Înfiinţarea unei societăţi comerciale pe acţiuni, să le
trecem după punctul 4 al ordinii de zi ca să putem să votăm În bloc
ceea ce priveşte consiliile de administraţie ale spitalelor. Vă
multumesc.,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
--- Să le irecem p~-ordi-nea-â~ zi-prlncipală,spun81i? Domnule

primar, ca iniţiator sunteţi de acord?

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Puncte:B de pe ordinea suplimentară 18, i9 şi 20 Jevin 5, 6 şi 7

pe ordinea de zi şi se renumerotează ordinea de zi principală.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Urmând să devină 5, 6 şi 7? Sunteţi de acrod, domnul primar?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Da, Înaintea desemmnării reprezentanţilor În consiliile de

administraţie la spitale.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Am şi eu o propunere la punctul 1 de pe ordinea de zi cred că ar

trebui să avem un moment de reculegere pentru victimele de la
Maternitatea Giuleşti. V-aş propune să păstrăm un moment
de reculegere, dacă sunteţi de acord. Mulţumesc.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Sunt câteva luări de cuvânt, am să le citesc, să vă exprimati În

legătură cu ele. Astăzi este o şedinţă foarte lungă. În primul rând vr~au
să ştiu dacă domnul Moroşanu Vasile este În sală. Nu este.

Doamna Lucreţia Pamparău este În sală? Nu este În sală.
Domnul Bocănet Nicolae este În sală? Da, este În sală. Domnul,

Bocăneţ nu aţi specificat la ce punct doriţi să luaţi cuvântul. După cum
remarcaţi astăzi avem o ordine de zi cu multe puncte care se vor vota
prin vot secret, v-aş prop . să 4-' cuvântul Într-o altă şedinţă a
Consiliului General. ~ \. ;''':~
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Domnul Bocănet Nicolae
Cu multă plăcere, nu insist dar vă rog respectuos să nu mai fiu

maltratat de către agenţii de pază, atunci când În primărie m-am
prezentat.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
De câte ori depuneţi o cerere de luare de cuvânt veţi fi primit.
Deci nu sunt luări de cuvânt.
Vă supun completările care s-au făcut la ordinea de zi. Acum

avem două variante. Dacă sunteţi de acord aş citi toată lista de spitale
şi să votăm În bloc Întroducerea lor pe ordinea de zi suplimentară.

Este vorba de 17 spitale. Le-a citit domnul primar. Vi le asumaţi?
Cine este pentru introducerea acestor 17 puncte pe ordinea de

ziT majoritate de voturi, ÎI'lpotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.
Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de ZI.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi suplimentară a
proiectului de hotărâre privind acceptarea cererii Guvernului
României pentru trecerea locuinţelor pentru tineri, destinate
Închirierii, din zona A - Cartier Constantin Brâncuşi, sector 6, din
proprietatea publică a Municipiului Bucureşti În proprietatea
publică a statului.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi suplimentară a
proiectului de hotărâre privind constituirea din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucureşti a Comisiei speciale de analiză
şi verificare a activităţii Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor
Medicale Bucureşti (ASSMB)şi a celor 21 unităţi spitaliceşti aflate
În subordine.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi suplimentară a
proiectului de hotărâre privind Împuternicirea Consiliului Local al

,- ''''''-',,::t-

Sectorului 5 de a Înfiintarea unei societăti, ,
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comerciale pe acţiuni având ca asociaţi Consiliul Local al
Sectorului 5 şi Administraţia Domeniului Public Sector 5, cu
obiect principal de activitate colectarea deşeuri lor nepericuloase.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Urmează propunerea domnului consilier Giugula Doru Mihai ca
punctele 18, 19 şi 20 de pe ordinea suplimentară să devină punctele 5,
6 şi 7 pe ordinea de zi principală.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot ( Cosma R.).

Această propunere a fost adoptată.

SUfJun la vot ordinea de zi în integratita1ea l?i.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.
Ordinea de zi a fost adoptată.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind alegerea Preşedintelui de şedinţă a Consiliului General al
Municipiului Bucureşti pe perioada 25 august-24 noiembrie 2010.

Vă rog să faceţi propunerile.

Domnul consilier general Popa Grigore Ioan
Grupul PDL-PNG îl propune pe domnul Călin Murg.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt şi alte propuneri? Nu mai sunt.
Vă supun la vot propunerea ca domnul Călin Murg să conducă

şedinţele Consiliului General în perioada 25 august- 24 noiembrie
2010.

Cine este pentru? 35 de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 2
voturi( Giugula D., Sitaru J.).

Vă mulţumesc pentru încredere.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Serviciilor Medicale ale Municipiului Bucureşti, domnul Marius Savu cu
privire la situaţia actuală a spitalelor din administrare.

Domnul consilier general Popa Grigore Ioan
Bună ziua stimaţi colegi, cu o clarificare a celor spuse de colegul

Pop Romeo, am luat la cunoştinţă dorinţa primarului şi a directorului de
resort asupra acestei informări. Aş vrea să luaţi notă, Consiliul General
nu Îşi Însuşeşte În acest moment datele din această informare
deoarece ele nu au fost prezentate Într-o formă scrisă şi nu au fost
analizate de către comisii. O luăm sub rezerva unei informări, unei
prime informări iar după ce vom constitui comisiile de analiză proprie
ne vom da un vot În raport de această dată.

Domnul consilier general Doru Giugula Mihai
Eu consider CEt acesta nu este un raport de descărcare din-----

gestiune al Administraţiei Spitalelor ci o primă informare aşa cum
consider că este necesar să fie şi este corectă, urmând ca atunci când
vom decide şi vom avea materialul scris să hotărâm asupra eficienţei
sau ineficientei activitătii noastre. Multumesc., , ,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Termenul comisiei este de 90 de zile.

10
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Domnul Marius Savu - director Administratia Spitalelor ŞI

Serviciilor Medicale Bucureşti
Bună ziua tuturor, vă mulţumesc că mi-aţi dat posibilitatea să

vorbesc În faţa dumneavoastră, Într-adevăr cum a spus şi domnul Pop
Romeo, intenţia este de a spune câteva cuvinte şi lucrurile vor fi
probabil continuate după ce veţi analiza În detaliu toată activitatea.
Singurul lucru pe care aş vrea să vi-I spun şi voi fi de data aceasta
foarte scurt, este legat de faptul că sprijinul pe care Consiliul General I-
a dat spitalelor s-a concretizat În anul 2009 şi 2010 În câteva lucruri
care s-au Întâmplat din păcate poate prea puţin faţă de nevoile care
existau. Astfel anul trecut au fost investiţi 40 milioane de euro parţial În
clădiri, parţial În aparatură, parţial În plata utilităţilor a celor 18 unităţi
sanitare, investiţii pe care Consiliul General le-a aprobat şi În
continuare pentru anul 2010. Au existat şi există probleme legate de
subfinanţare pe care le-am spus, probleme legate de lipsa de
personal, probleme legate de plăţile Casei de Asigurări către noi Însă
sperăm ca lucrurile acestea În ~tJ ~toare să fie mai bune. Am să',"~ ).
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vă reamintesc câte un punct foarte pe scurt ce s-a făcut. Spitalul
Sfânta Maria are În momentul de faţă un nou centru de chirurgie
hepatică, Spitalul Carol Davila a fost dotat În integralitate, clădirea
nouă, cu tot ce Înseamnă aparatură medicală şi mobilier medical,
Spitalul Colentina a avut reabilitări În anumite pavilioane, Spitalul
Colţea de asemenea am reuşit să finanţăm nu aparatura pentru că
aceasta era din programul ministerului, ci costurile suplimentare În aşa
fel Încât să fie aprobate de către CNK şi alte autorităţi, aparatura de
radioterapie, la Spitalul Burghele s-a renovat blocul operator şi de
asemenea În următoarele zile va fi dată În folosinţă camera de
scintigrafie, la Spitalul Cantacuzino blocurile operatorii de chirurgie s-
au refăcut, a rămas să se investească În cele de ginecologie, Spitalul
Foişor are o nouă faţă, Spitalul Malaxa mai are puţin şi deschide
blocurile operatorii, Spitalul Filantropia a fost şi el dotat, Spitalul Sf.
Luca el fost renovat şi dotat. ..•,.. ..,

Din punct de vedere al strategiei aprobate de consiliu a fost ca
să ne focalizăm pe investiţii noi clădiri noi, spitale noi şi astfel au fost
aprobate proiecte noi pentru spitalul Colentina, Spitalul de Ortopedie
Foişor, Gomoiu, Theodorescu, Filantropia, Sf. Luca, proiecte care anul
trecut au fost aprobate ca şi studiu de fezabilitate, anul acesta În
consiliu au fost aprobaţi indicatorii şi procedurile de creare a acestor
unităţi sanitare noi este În desfăşurare. Efortul făcut de municipiul
Bucureşti se apropie de 900 milioane roni, o sumă impresionantă care
arată cât de mult a contat pentru toţi dintre dumneavoastră această
activitate. Din păcate În cazul Maternităţii Giuleşti timpul nu a avut
răbdare cu noi, există un studiu de fezabilitate pentru o maternitate
nouă, clădirea laterală care urma să fie supus aprobării dar aşa a fost
să fie. Ce insistăm În momentul de faţă va fi focalizarea noastră atât pe
lucrări, investiţii aparatură cât şi pe partea umană, disciplină. Sperăm
ca acest lucru să se poată face, sperăm să avem instrumentele
necesare să putem impune acest lucru. Eu vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aş avea eu două Întrebări,dacă puteţi să ne oferiţi nişte cifre vis

a vis de gradul de complexitate, de volum şi a doua Întrebare vis- a -
vis de cabinetele medicale şcolare, ce aveţi de gând?



Domnul Marius Savu - director Administratia Spitalelor ŞI

Serviciilor Medicale Bucureşti
Ce pot să vă spun este că pacienţii externaţi În anul 2009 au fost

200.000, În primele 6 luni ale anului 2010 am avut peste 110.000 de
pacienţi externaţi. De asemenea, fără excepţie În toate spitalele pe
care le avem În coordonare durata medie de spitalizare a scăzut la 5-8
zile. De asemenea, fără excepţie În toate spitalele pe care le avem În
coordonare indicele de complexitate al cazurilor a crescut, depinde de
la spital la spital, dar nu există niciuna din unităţile sanitare În care
evoluţia complexităţii cazului ICM-ului În perioada 2008-2010 nu se
arată În creştere.

Din punct de vedere al indicatorilor, spitalele au făcut progrese În
ceea ce tratează, numărul de pacienţi dar şi În complexitatea cazurilor
pe care le tratează.

Medicina şcolară se află În momentul de faţă În coardor1area
noastră dar finanţarea părţii de salarizare se face de către bugetul de
stat. Din punct de vedere al Începerii noului an şcolar, din punct de
vedere al medicamentelor şi consumabilelor noi suntem pregătiţi să le
asigurăm strictul necesar. Din punct de vedere uman avem o problemă
pentru că sunt şcoli care nu au acoperite resurse, cabinetele cu medici
şi asistente şi În momentul de faţă nu ştiu cum putem să angajăm. Aici
avem o uşoară problemă, să vedem cum facem În aşa fel Încât ca la
Începutul anului şcolar să avem acoperit cu personal toate cabinetele
şcolare.
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Domnul consilier general Stan Ion
Domnule director, fără Îndoială am Înţeles din informarea

dumneavoastră să nu ne aşteptăm la investiţii că nu prea sunt resurse
şi la reabilitări etc. Aţi spus că vă veţi axa pe calitatea serviciilor, o mai
bună organizare şi selecţie a personalului care lucrează În spitale.
Cum veţi face pentru că după părerea mea ca să ai nişte medici sau
asistenţi competenţi trebuie să fie retribuiţi corespunzător pentru că
dacă ne uităm la migraţia care se Întâmplă cel puţin În ultima perioadă
În căutarea unui loc de muncă mai bun şi mai bine plătit asta
Înseamnă că veţi avea o problemă. Aţi vorbit cu domnul primar? Există
posibilitatea ca dânsul printr-o iniţiativă a dânsului să găsească o sumă
pe care să ne-o prezinte să o alocăm pentru salarizarea acestui
compartiment? Pentru că ne interesează că suntem Într-un oraş care
este şi capitala ţării, ca bucureştenii care sunt contribuabili să
beneficieze de servicii medic tente .
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Este o Întrebare mai grea pentru simplul motiv că directorul

Administraţiei Spitalelor nu este nici făcătorul, nici mânuitorul sau
aprobatorul fondurilor. Aşa este. Da, ne-am gândit şi ne-am gândit să
vă propunem cu toată amărâta asta de criză, În constituirea bugetului
pe anul care vine ca o parte din medicii care lucrează În aceste spitale,
asistentele medicale şi ceilalţi dacă vom avea posibilitatea,
deocamdată sperăm să o avem, să poată fi compensat de către
primărie pentru a crea acea stare dacă vreţi de normalitate nu de
emulaţie. Aş mai dori să completez faptul că tot am auzit zilele acestea
plimbând ideea că Primarul General, Consiliul General nu au făcut
aplicaţii europene pentru spitale. Aş vrea să repun adevărul În
drepturile lui istorice şi să spun că datorită unui fost ministru numai 18
spitale au dreptul să facă aplicaţii, asta se petrecea prin anii 2005,
2006, că nu există nicio axă pentru.spitale pentru a accesa fonduri de
la Uniunea Europeană dar În schimb am pregătit aplicaţiile care sunt În
curs şi prin coparticiparea noastră, sunt lucruri pe care dumneavoastră
le-aţi luat la cunoştinţă şi le-aţi votat pentru cele două ambulatorii
pentru că ne-au mângâiat pe cap să ne spună că deja şase sunt prea
multe. Noi aveam de făcut şase aplicaţii. Şi aceste două aplicaţii făcute
pentru ambulatorii sunt perfecte. In acelaşi timp Însă o serie Întreagă
de aplicaţii pe care am continuat să le facem din 2008, pe alte axe
care ne stăteau la dispoziţie Încă zac pentru aşa zise, pentru că a fost
lumea În concediu, Între răspunsuri aşa Îmi scriu unii tovarăşi din
instituţia aceea că sunt În concediu şi nu pot face evaluarea. Cert este
că În momentul acesta de un an şi jumătate stăm să se facă o
evaluare pe un fond european În care ne-au fost admise proiectele
legate de Arcul de Triumf, legate de Vila Minovici, legate de Casa
Cesianu şi de Observatorul Astronomic. A rămas Arcul de Triumf şi
Vila Minovici. Deci aş vrea să Înţelegeţi această preocupare, cu asta
am Început de a cointeresa fonduri europene. Văzând Însă că nu
există posibilitatea pentru spitale am intrat şi În discuţii de parteneriat
public privat pentru a putea construi un spital de copii pe care Între
timp dumneavoastră l-aţi aprobat ca să poată să Înceapă, Spitalul de
Stomatologie, dezvoltarea Spitalului Colentina şi cointeresarea a 21 de
milioane de euro dacă nu greşesc pe fonduri europene pentru
dezvoltarea Centrului de Cercetare legat de acest spital nou. Vă
mulţumesc.

."j - .- .•••••
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule primar dacă Îmi permiteţi, chiar Într-o discuţie pe care

am avut-o astăzi cu domnul Cârstoiu dacă nu putem obţine un fond
european pentru un ambulatoriu de ce nu folosim fonduri proprii pentru
că luăm presiunea de pe spitale. Am vorbit la Municipal, de exemplu,
prezenţa unui ambulatoriu ar reduce la jumătate presiunea pe spitalul
Municipal şi ştiţi foarte bine situaţia, sau poate mai puţin, 1/3, dar s-ar
lua mult presiunea. Acolo unde putem am putea investii noi În
ambulatoriu şi de exemplu la Spitalul Municipal chiar avem clădiri care
sunt insalubre la ora aceasta dar s-ar preta_pentru refacere.--

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Respectuos, data viitoare poate Dr. Cârstoiu o să vă spună că

Spitalul Universitar are Ambulatoriu şi funcţionează de 10 ani.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
ÎI ştiu, cel de alături, dar mai avem o clădire lângă fostul ....

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Da. Nu este prevăzut pentru ambulatoriu şi cred că sincer vă

spun nu face obiectul discuţiei cu domnii consilieri. Este o chestiune
care la ora actuală este atacată de o serie Întreagă de oameni. Ideea
de clinică privată În interiorul sectorului public.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doar atât am vrut să remarc că dacă am face mai multe

ambulatorii situaţia s-ar mai Îmbunătăţii şi ar scădea mult presiunea pe
spitale. Pe de altă parte domnul Marius Savu mi-a spus Într-o
convorbire anterioară că Îmbunătăţirea calităţii echipamentelor care se
folosesc a crescut fluxul bolnavilor În spitalele respective ... ca un flux
mai mare de bolnavi şi medicii respectivi pot fi retribuiţi mai bine. Ar
putea fi o soluţie.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnul director ştim că evenimentul de la maternitatea Giuleşti a

avut o serie de cauze legate şi de proceduri. Ştiu că unora nu le place
acest cuvânt dar este bine spus. Aş dori să ne daţi un raport cu privire
la modul la care sunt respectate procedurile ISO 9001, 9002 cu privire
la standardele medicale În cee~ Jlt' te numărul de personal pe
actul medical şi să ne spuner ;ă-:~t le pe care noi le avem
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acum În subordine şi de care răspundem cu capul În faţa cetăţenilor
există sau se respectă acest standard. Vreau să vă pun În temă că
acest standard este un standard european, România face parte din
Uniunea Europeană, deci este obligată să respecte aceste standarde.
Vrem să ştim pentru un act medical de câţi oameni avem nevoie
pentru un alt act medical, de câţi oameni avem nevoie, medici,
asistente, ce mai aveţi pe acolo pentru că nu mă pricep foarte bine şi
să ne spuneţi dacă În spitalele noastre aceste standarde obligatorii se
respectă? Dacă nu se respectă, de ce? Nu În sensul de a sancţiona pe
cineva ci de a vedea modalităţile să le Îndeplinim, pentru că nu poţi
cere unei persoane să facă ceva atâta timp cât nu Îi dai şi
instrumentul. Dacă Îi asigurăm baza materială şi nivelul de
standardizare atunci avem şi şablonul pe care putem să o tragem la
răspundere, dar din lipsa acestor standarde şi proceduri se sparge

. iăspunderea şi se aruncă ba pe portar, ba pe electrician, ba pe cel
care nu a fost pe acolo. Vă rog să ne prezentaţi exact pe fiecare spital
modul În care se respectă standardele europene referitor la dotarea cu
personal şi materiale sanitare. Mulţumesc. Dacă aveţi un răspuns
acum ÎI aşteptăm.

Domnul Marius Savu - director Administratia Spitalelor ŞI

Serviciilor Medicale Bucureşti
Nu am În momentul de fată.,

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor
Domnul director dacă aveti cumva la Îndemână o structură a,

personalului angajat, personal medical de specialitate şi personal
auxiliar. Dacă nu o aveţi ... am vrea să ştim câţi medici şi asistente
avem angajaţi şi câţi angajaţi În servicii auxiliare sau ... , ca să vedem
şi noi o structură de personal exact ... , dacă putem să intervenim În
organigramele spitalelor respective.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Pop i-am făcut această cerere domnului Savu Încă de

săptămâna trecută.

ŞI

ar aceste date pe care le cereţi



Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am făcut această cerere de săptămâna trecută ŞI avem

... ,domnul Savu mai aveţi să ne spuneţi ceva?

Domnul Marius Savu - director Administratia Spitalelor ŞI

Serviciilor Medicale Bucureşti
Nu.

Doamna consilier general Drăghici Aurelia Gratiela
Stimaţi colegi, domnule Primar General, În legătură cu accidentul

de la Maternitatea Giuleşti despre potenţialele cauze şi despre
potenţialii vinovaţi s-a vorbit foarte mult În aceste zile şi se va vorbi În
continuare. După opinia mea dacă eroarea umană care se conturează
În acest caz poate fi cuantificată, este cuantificabilă şi procuratura
generală' va avea ~i~jăde aceasta şi la final vom avea o situaţie clară
vis-a-vis de culpa medicală, În legătură cu eroarea de sistem, lucrurile
din păcate, sunt greu de cuantificat. După opinia mea În cazul acesta
ca şi În cazul spitalelor din subordinea Primăriei Municipiului Bucureşti
nu putem vorbi În mod necesar numai despre subfinanţare. Din fericire
anul trecut, graţie Consiliului General noi am alocat 40 milioane pentru
acestea şi ceea ce dă frumuseţea şi diferenţa vis-a-vis de spitalele
care nu sunt În subordinea Primăriei Municipiului Bucureşti, este aceea
că În spitalele noastre, pacienţi nu sunt trimişi după medicamente,
medicii nu sunt În situaţia să alerge şi să Îşi transforme ca mine, sunt
un profesionist care vin din sistem dintr-un spital care nu este În
subordinea Primăriei şi care aleargă zi de zi şi şi-a transformat dulapul
În depozit de materiale. Deci revin şi spun că nu În mod necesar de
subfinantare vorbim, aici vorbim de ordonanta 34, vorbim de ordonanta, , ,
63, care aplicate fără discernământ În sistemul sanitar au generat
acest deficit de personal fără precedent care ne aduce În situaţia ca
sistemul sanitar În continuare să fie pasibil În a genera victime. Este o
realitate pe care trebuie să ne-o asumăm, noi nu suntem În situaţia să
aşteptăm concluziile anchetei ci să fim proactivi În legătură cu a lua
măsuri astfel Încât acest lucru să nu se repete. Eu am spus clar, dacă
normativul de personal se respecta, puteam vorbim aici de 2, 3, 4
asistente, poate una era sancţionată pentru indisciplină dar cu
siguranţă alte 2- 3 ar fi fost acolo printre nou-născuţi şi incidentul nu ar
fi produs poate daune umane ci doar daune minime materiale. Acestea
sunt lucruri de care opinia publică ar ui să ia cunoştinţă şi eu spun
imperativ directorului Administr . ~~jet. , domnului Savu Marius
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să facă solicitare expresă către Ministerul Sănătăţii ca pentru spitalele
din subordinea noastră să se deblocheze cât de rapid posturi, astfel
Încât ele să fie ocupate conform normativului de personal. De
asemenea, acest accident, iar trebuie să spunem,şi opinia publică
trebuie să cunoască, accidentul de la Maternitatea Giuleşti a deschis
cutia Pandorei În ceea ce priveşte situaţia nou-născuţi lor prematuri din
maternităţile ţării. De aceea, de asemenea solicit domnului Mariu Savu
să evalueze În mod obiectiv necesarul de ventilatoare pentru toate
maternităţile din subordine pentru că noi am văzut la momentul
accidentului ce presiune a pus transferul mamelor În iminenţă de
naştere prematură şi a prematurilor către celelalte maternităţi din
subordinea noastră, unde la un moment dat se punea În discuţie
faptul de a nu putea recupera nou-născuţii prematuri ce urmau să vină
pe lume la o zi, două, trei după ce acestea au fost transferate. În al
treilea rând cu nou - născuţii prematur iar trebuie să ştie opinia publică·
şi lumea medicală din fericire o cunoaşte foarte bine dar este o
realitate care nouă celor din sistemul public nu ne convine, costurile
pentru recuperarea unui nou-născut prematur sunt imense, ele variază
Între 40 şi 60 milioane pe zi, vorbim de săptămâni sau luni de
recuperare pentru nou-născuţii sub 1000 de grame şi acest lucru, din
fericire, se Întâmplă acolo unde avem dotarea necesară dar această
recuperare sistemul privat nu şi-o asumă. Sunt clinici private care iau
În urmărire gravide, care monitorizează sarcini şi nu pe bani puţini,
care percep sume substanţiale pentru investigaţii, pentru mecanismul
naşterii fie că vorbim de cezariană, fie că vorbim de naştere normală,
dar În cazul prematurilor trebuie să spunem că, clinicile private nu Îşi
asumă preluarea, monitorizarea şi recuperarea nou născuţilor sub 36
de săptămâni. Atunci ce se Întâmplă? Ei sunt trimişi de urgenţă În
spitalele publice care trebuie să suporte din banii puţini pe care Îi au
costurile recuperării acestor nou născuţi. Este un lucru discriminatoriu
pentru sistemul public. Trebuie să fie o măsură egală, iar dacă aceste
clinici private investesc În aparatură, În dotare să facă bine să
investească şi În clinici de neonatologie şi de recuperare ATI pentru
nou născuti şi să Îşi finalizeze şi să Îşi asume costuri şi bugete inclusiv
pentru ac~ştia. Deci revin şi Închei cu asta. În ceea ce priveşte
spitalele din subordinea Primăriei Municipiului Bucureşti şi asta
domnule Primar trebuie să o recunoaştem cu toţii, graţie Consiliului
General care a fost Întotdeauna deschis În a sprijini spitalele din
subordinea primăriei a fost şi este posibil ca astăzi să existe o
diferentă netă de abordare Î . ele din Bucureşti care nu sunt În
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subordinea noastră şi spitalele din subordinea primăriei, dar dacă nu
va exista şi comisia de analiză şi control pe care noi am propus-o În
comisia de sănătate va evidenţia lipsa oportunităţii unor investiţii,
atunci datele problemei se schimbă. Până atunci opinia publică trebuie
să cunoască faptul că Consiliul General a făcut şi face În continuare În
acest sistem de criză grevat de subfinanţare ca totuşi ele să
funcţioneze şi să nu se confrunte cu problemele curente cu care ne
confruntăm la nivel national. Multumesc., ,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vreau să vă reamintesc că am făcut investiţia de la Filantropia şi

este prima instituţie medicală din România care are contract cu o casă
de asigurări de sănătate privată.

Doamna consilier general Chiriş Mariana,
Domnule Primar, distinşi colegi, domnule director Savu, cunosc

nişte date care pur şi simplu ne Întristează. România este a patra ţară
din Europa, după Turcia, Macedonia şi Moldova privind rata mortalităţii
la noi născuţi, 10 la 1000. Asta Înseamnă 2550/an. Un semn de
Întrebare.

Aş dori domnul director Savu să ne puneţi la dispoziţie dacă se
poate, aceste date din spitalele care aparţin Consiliului General şi ce
putem face. Avem oameni de ştiinţă, ne avem pe noi, avem Primarul
General, avem conştiinţa noastră, nu există numai prezent, trebuie să
avem şi un viitor la care ne gândim, iar viitorul României sunt aceşti
copii de care trebuie să avem grijă ca din prima zi să fie alături de noi
şi noi alături de ei. Mulţumesc.
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Domnul consilier general Dincă Dumitru
Stimaţi colegi, domnilor care nu sunteţi consilieri, indiferent cine

sunteţi, săptămâna aceasta şi de când s-a Întâmplat nenorocirea de la
maternitatea Giuleşti nu am auzit decât gogomănii. Indiferent de postul
de televiziune care s-a Întrecut În a prezentat care mai de care
gogomănii mai mari, dar niciunul dintre aceste posturi nu a făcut o
analiză serioasă cu nişte oameni serioşi. Când faci analiză cu nişte
"piţifelnici", poate nu ştiţi ce Înseamnă, sunt nişte şmecheraşi din
aceştia care s-au pripăşit şi au ocupat nişte posturi. Indiferent că sunt
ei ziarişti, că sunt miniştri sau că sunt oameni de serviciu, tot
"piţifelnici" se cheamă. ţ\ \ A"
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Oameni buni, dacă ni s-a Întâmplat ce ni s-a Întâmplat şi dacă ni
se va mai Întâmpla de acum Încolo se datorează sistemului. Vinovaţi
am fost noi În 1989 că nu i-am omorât pe toţi din eşalonul 1, 2, 3, 4.
Trebuia să fi luat toţi comuniştii, până la secretar de partid din
Întreprindere să Îi fi Împuşcat pentru că nimeni nu mai mişca În front În
momentul acesta. Noi suntem şi am fost o ţară nepregătită pentru a
intra În Uniunea Europeană. Uniunea Europeană ne-a acceptat să
intrăm În rândul ţărilor civilizate dar a făcut-o pentru că a avut un
interes nu pentru că noi am fi meritat. Noi am fost primitivi din punct de
vedere al dezvoltării, dar am fost primitivi şi din punct de vedere al
mentalităţii, al mentalului.

Iată că cineva din colegii mei ÎI punea pe director să facă o
situatie câti medici sunt, câti asistenti, de câti avem nevoie, dacă mai

" ",
avem nevoie.

Păi dacă În Germania s-ar fi 'Întâmplat lucrul acesta ar fi mâncal--
jar oricine ar fi fost. Nu trebuie pentru lucrurile acestea să găsim de
fiecare dată câte un "Acar Păun". Noi trebuie să avem capacitatea să
Înţelegem că dacă sistemul nu funcţionează, dacă sistemul nu este
alimentat ca să funcţioneze, atunci ne vom confrunta cu asemenea
probleme. Nu punem numai problema noilor născuţi. Eu care sunt În
suferinţă, care umblu prin spitale ştiu mai bine decât mulţi alţii. Ştiţi ce
Înseamnă pentru zecile, poate sutele de mii de oameni care se târăsc
şi se umilesc pe la spitale În faţa medicilor, a asistentelor, ştiţi ce
Înseamnă? Înseamnă Încă o durere În plus faţă de cea fizică pe care el
o are. De aceea am o mare rugăminte În special la colegii mei
consilieri să stea strâmb şi să judece drept. Atunci când putem face
ceva pentru semenii noştri, pentru copiii noştri să facem dar cu simţUl
responsabilităţii, cu simţul măsurii. Nu trebuie acum dacă s-a Întâmplat
ce s-a Întâmplat la Maternitatea Giuleşti, să luăm, eu ştiu, bani de la
asistenţa socială, de la cantinele pentru săraci şi să Îi băgăm pe toţi
acolo, trebuie să Îi drămuim astfel Încât, domnule primar, eu sunt
convins că dacă la maternitatea Giuleşti s-a Întâmplat ce s-a Întâmplat
a fost Întâmplarea aceea care a făcut să se petreacă, dar În toate
spitalele, nu cred că există spital În Bucureşti şi În România care să fie
dotat astfel Încât să corespundă standardelor europene şi scopului
medical. De ce? Pentru că tot timpul preferăm să investim bani În
fotbal, preferăm să investim bani În alte prostii dar În ceea ce priveşte
educaţia şi sănătatea, nu. Ultimul cuvânt pe care ÎI am, stimaţi domni,
indiferent cine sunteţi, indiferent e ce treaptă a piramidei vă aflaţi,
intenţia pe care o aveţi de ~i ulaţia, nu o să vă reuşească.



Pentru ca În final se pune problema numărului foarte mare de
pensionari, numărului foarte mare de persoane care trebuie asistate
din punct de vedere social. Sunt multe de spus dar problema cu
Maternitatea Giuleşti nu este Întâmplătoare, ea este şi are rădăcini În
sistemul defectuos pe care noi ÎI trăim În momentul de faţă şi pentru
care suntem răspunzători În aceeaşi măsură, indiferent de culoarea
partidului, indiferent de guvernarea pe care fiecare a avut-o În anumite
perioade.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule primar, domnule preşedinte de şedinţă, stimaţi colegi

dacă vorbim despre spitale, În general şi În mod special despre
spitalele din Bucureşti, avem o imagine apocaliptică, pe de o parte
modul cum arată spitalele, mă refer ca şi clădiri, ca şi dotări, pe de altă
parte ca şi instrumente folosite În actul medical, toată aparatura, ... ,
daţi-mi voie să vă contrazic, acum o săptămână, l-am avut pe tatăl
meu Într-un spital şi În afară de o pungă de glucoză nu există nimic.
Doctorii te trimit să Îţi cumperi medicamente şi atunci mă Întreb de ce
plătim CAS-ul, te trimit să Îţi cumperi medicamente şi Îţi dau lista pe
care de multe ori nu o găseşti la farmacie, umbli toată ziua prin
Bucureşti. Vroiam să spun că poate ar trebui să facem vorbire mai mult
despre actul medical şi acum având În subordinea noastră aceste
spitale avem şi avantajul că domnul primar fiind medic ştie foarte bine
cum ar trebui făcut un spital sau cum ar trebui dotat şi luăm exemplul
Spitalului Municipal care arată Într-un anumit mod faţă de alte spitale.
Eu vroiam să trag un semnal de alarmă. Nimeni nu vorbeşte sau mă
rog, În România se vorbeşt.e foarte mult despre băieţii deştepţi din
energie, de regii asfaltului. Vreau să vă spun că dacă facem o
socoteală şi domnul primar poate să mă contrazică, cred că foarte
mulţi bani ... , sunt foarte mulţi băieţi deştepţi În sănătate care se ocupă
cu medicamente pe care le livrează la anumite spitale, care se ocupă
cu aparatură şi o aduc la anumite preţuri, o iau la un preţ şi o vând la
un preţ de 20 de ori mai mare, adică, cred că foarte mulţi bani se
cheltuiesc şi băieţii deştepţi din sănătate ar trebui Într-un fel ponderaţi
pentru că dacă ne uităm la rata mortalităţii domnule primar şi mă refer
aici la cei mai bolnavi sau la cei mai în vârstă nu prea mai au şanse În
momentul de faţă în România, sau în special în Bucureşti pentru că
vorbim despre Bucureşti şi v-aş sugera ca la aceste spitale pe care le
aveţi dumneavoastră În subordon - A cercaţi să identificaţi aceşti
băieţi deştepţi şi să Îi mai temp .'~ nu rimar pentru că aşa cum
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spuneam sumele vehiculate şi manevrate în acest sistem de sănătate
o să vă surprindă, este mult mai mare decât la regii asfaltului sau alte
domenii de activitate, enorm de mari, foarte mari. Ca şi concluzie
probabil că dumneavoastră şi împreună cu noi să identificăm nişte
sume destul de rezonabile să încercăm să ne ţinem medicii aproape,
să încercăm să păstrăm personalul de asistenţă medicală, infirmieri şi
anestezişti şi tot ce mai înseamnă acest personal medical, să găsim şi
o modalitate, lăsând la o parte politica pe care o face actualul guvern
de diminuare a salariilor, să găsim o variantă să îi plătim mai bine
domnule primar pentru că dacă nu avem un sistem de sănătate cât de
cât satisfăcător, nu zic bun sau foarte bun, că ar însemna mult pentru
noi, dar satisfăcător, avem mari probleme. V-am spus, eu am păţit
acum o săptămână o problemă cu tatăl meu în spital şi am constatat
că este o nebunie. Nu există absolut nimic, nu există nici un fel de
medicamentaţie, nu există nici un fel de aparatură, nu există-"decat
interesul medicilor care săracii atât cât pot îţi dă lista, du-te domnule şi
ia medicamentele care îi trebuie pacientului. Trebuie să ne gândim
pentru că ne punem după aceea întrebarea de ce mai plătim CAS-ul?
Ce facem cu CAS-ul acesta? Ce face Casa de Asigurări de Sănătate
cu banii pe care îi plătim noi acolo pentru că spitalele arată groaznic şi
v-aş sugera domnule primar, dumneavoastră fiind şi de profesie medic
să veniţi cu nişte proiecte să le prezentaţi consiliului şi să vedem dacă
există oameni care nu au pe cineva în suferinţă să nu voteze aceste
proiecte dacă sunt într-adevăr făcute în interesul bucureştenilor.
Multumesc.,

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Încerc să nu vă ocup timpul, încerc să dau două răspunsuri

pentru domnii consilieri. Au vorbit amândoi foarte .corect despr:ecese.
întâmplă acum dar .... , şi v-aş ruga să o luaţi cu tot respectul pentru
oamenii care muncesc într-adevăr şi nu numai în sistemul medical şi în
celelalte instituţii şi nu am doar sentimentul, am certitudinea că aşa se
întâmplă. Aş vrea să vă spun următorul lucru: noi trebuie să desfacem
puţin ideea de finanţare, asta ca şi constatare, aceea că nu au
medicamente. Am cerut de la bun început directorilor celor 18 spitale
ca banii pe care îi plăteşte primăria să tamponeze şi să îi regăsim în
cumpăratul de medicamente şi materiale sanitare. În momentul acela
Casa Naţională de Asigurări .... , în momentul acesta mă aşteptam ca
la suma aceea mică ce s erviciilor medicale să fie puţin
crescută tocmai prin parti . ~ st ~, dar nu a fost să fie aşa. Nici
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până În ziua de astăzi datoriile spitalelor, s-au adunat, nu sunt
plătite la toate spitalele, la tot sistemul de către Casa de Asigurări către
serviciile medicale efectuate de spitale A vizat plata numai a
datoriilor, istorică, restul intrăm din nou În acelaşi marasm. Ideea este
aceeaşi. Atunci când am fost informat de această comisie de control a
consilierilor generali, moral am votat de două ori eu cu mine. Vreau să
verificaţi toate investiţiile, vreau să verificaţi de la oportunitate până la
efectivitate dacă această aparatură lucrează, dacă ea este prezentă În
spital, câţi pacienţi s-au rezolvat având la dispoziţie acest platou tehnic
şi o să constataţi că lucrurile sunt În regulă, dar dumneavoastră veţi
trage concluziile după ce veţi face acest control.

Vreau să vă spun domnule consilier general Dincă şi mă adresez
dumneavoastră, nu am luat banii de la asistentă socială,,
dumneavoastră aţi aprobat investiţii pentru trei spitale noi: Spitalul

.Coientina, Spitalul Gomoiu şi Spitalul de Stomatologie.
Spitalul Colentina avea 14 milioane RON pentru a Începe

lucrările. Consider că nu poate oricare constructor va fi acela care va
câştiga, nu poate să consume 14 milioane RON după ce se va termina
licitaţia şi va Începe lucrarea, până la sfârşitul anului. În concluzie
banii, 3,5 milioane RON au fost luaţi din această investiţie care mă
făcea să nu pot să consum toţi banii decât pe aiureli şi nu am de gând
să fac acest lucru niciodată şi vi se supune astăzi spre aprobare
mutarea de la un articol bugetar la celălalt articol bugetar pentru ca să
putem să susţinem reparaţia, atenţie, nu mă refer la pereţi, nu mă refer
la gaze, la oxigen ci efectiv la dotarea care era Înainte. După aceea
cum vom face şi ce vom face cu investiţia la Giuleşti veţi hotărî
dumneavoastră la timpul potrivit.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aş dori să vă spun şi eu ceva pe tema, eu sunt stomatolog de

meserie, se schimbă generaţiile În occident şi pleacă medici
stomatologi care au cabinete În România, În vest pentru că sunt multe
praxisuri libere În Anglia de exemplu şi În Germania pentru că se
schimbă generaţiile acolo şi nu au înlocuitori. Din întâmplare este şi o
conjunctură europeană nefericită vis-a-vis de personalul medical. Asta
v-am spus pe specialitatea mea.

Domnul consilier general Bădulescu Aurelian
Domnule primar, domnule preşedinte vreau să folosesc această

ocazie pentru a cere în nu· ului PNG şi a colegilor mei
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consilieri, iertare faţă de familiile cărora le-au murit copiii ca urmare a
modului În care am Înţeles să tolerăm incompetenţa, lipsa de
răspundere şi modul În care de-a lungul timpului clasele politice au
Înţeles să investească În respectul faţă de om. Este dramatic ceea ce
s-a Întâmplat, Îmi cer scuze Încă o dată familiilor şi vieţilor care au
trebuit să Înceteze din cauza inconştienţei unei clase politice care de
20 de ani spune că Înregistrează performante, raportează realizări şi
Într-un final nu face nimic. Îmi cer scuze,' sunt cuvinte grele, dar
aceasta este realitatea. Toţi o ştim, toţi vom riposta ca urmare a
acestor cuvinte pe care le spun, dar din păcate asta este realitatea. Eu
vorbesc de 20 de ani În care mi-am exprimat opţiunea de vot alături de
ceilalţi cetăţeni şi iată că acesta este rezultatul, o ţară care În 20 de ani
nu are grijă de proprii ei cetăţeni. Statul trebuie să aibă o grijă
permanentă, noi ne facem că facem şi nu vom face nimic pentru că tot
ceea ce facem este' făcut În bătaie de joc şi În interesul ·persenal.
Mulţumesc şi Încă o dată Îmi cer iertare familiilor şi copiilor din păcate

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule, erau opt pe serviciul respectiv la acea oră, erau mulţi

iar În România este un cadru medical mediu la 14 copii. Erau opt pe
etaj şi era foarte bine. A fost nesimţire şi lipsă de profesionalism şi de
responsabilitate.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Şi consilieri generali şi angajaţi ai primăriei stăteau pe scările de

la maternitate şi se Împiedicau salvatorii, nu aveau loc să treacă de ei.
Nu este În regulă, trebuie să ne cerem scuze şi noi consilierii generali
şi colegii care sunt angajaţi pentru că nu este posibil ca acei oameni
care aveau acolo internaţi copii, mame, stăteau flancaţi de jandarmi şi
colegii din primărie erau pe acele scări şi nu aveau loc să treacă
salvatorii cu copiii În braţe. Este inadmisibil.

=-c
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Aş vrea să fac o precizare domnule consilier general şi asta din

respect pentru participarea celor din primărie. Ce aţi văzut
dumneavoastră la televizor am văzut şi eu la o Întârziere de câteva
zile. Aş vrea Însă să Înţelegeţi următorul lucru: era momentul de final,
au fost acolo prezenţi, vă rog să Îmi permiteţi pentru că am verificat şi
cum o spun şi am să o spu ~ na, am proprietatea cuvintelor.
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Au fost acolo prezenţi, au răspuns la chemare doamna consilier Toma,
atât s-au făcut chemările, nu au fost mai multe. Au mai participat
doamna consilier Cosma, doamna consilier Chiriş. Nu ştiu dacă au
trecut câteva minute şi au fost acolo. Ce mare lucru au făcut, au
Întrebat unii? Nu au făcut altceva decât să calmeze o isterie pentru că
În momentul În care au fost prezenţi acolo, intervenţia pompierilor şi a
lui ISU era Începută. Atunci, În toată această zăpăceală, pentru că era
o isţerie generală ceea ce spuneţi .... , au făcut următorul lucru: au
vorbit' cu spitaleie -Îriaintea6iicăroraltorpers6~ilrie abilitate care era in
această mică isterie, au mers cu copiii, i-au Însoţit În salvare şi au
făcut toate demersurile necesare să nu dureze un minut sau două mai
mult. Pentru acest lucru vă spun sincer tuturor consilierilor din primărie,
consilierilor mei, consilierilor generali şi tuturor care au avut măcar
gândul atunci că poate nu se aflau În apropiere dar au venit să

., particrpe,- eu respectuos ca cetăţean, '11U'ca Primar General le
mulţumesc respectuos.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
A fost nesimţire domnule, erau opt pe salon, pe etaj.
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Domnul consilier general Stan Ion
Sunt de acord cu ceea ce a spus colegul nostru Bădulescu este

corect ce a spus dar În acelaşi timp trebuie să fim şi puţin realişti. Am
văzut nişte imagini pe posturile de televiziune, În momentul În care s-
a aprins focul În acel salon, am văzut taţi, sau viitori taţi care aveau
copiii acolo, vorbeau la telefon sau se plimbau pe acolo ..... , domnilor
spiritul civic, asta ne lipseşte foarte mult nouă românilor. Dacă vedem
că cineva este bătut pe stradă sau căzut, nu vedem dacă a căzut din
cauza unei boli, spunem domnule este beat. Bănuiesc că dacă cineva
cu puţin spirit civic lua un extinctor şi spărgea geamul acela putea să
salveze mai mulţi copii. M-am uitat stupefiat. Unii vorbeau la telefon,
alţii şuşoteau, adică Într-o situaţie În care iese fum dintr-un salon iar
cine a avut proasta inspiraţie să carteleze acolo accesul, este o mare
tâmpenie. Eu am rămas stupefiat de atitudinea semenilor noştri Într-o
situaţie de criză. Dacă Într-o situaţie În care bebeluşi sau femei gravide
care nu se pot deplasa şi aveau vizitatori sau Însoţitori, tătici În
devenire se uitau şi vorbeau la telefon, a fost incredibil pentru mine,
adică domnule pui mâna, Încerci să faci ceva, iei un extinctor, spargi
un geam, dai cu umărul .... , deci a fost o delăsare totală şi cred că ar
trebui să ne cerem şi noi scuze A. ă nu am reuşit şi nu reuşim să
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schimbăm această latură de mentalitate a românilor În general sau a
bucureştenilor În mod special.

Doamna consilier general Popa Maria
Cred că s-a vorbit suficient, o singură chestiune aş vrea să ridic

şi aceasta În atenţia colegilor noştri consilieri care vor face parte din
această comisie care urmează să investigheze nenorocirea care s-a
produs acolo la acel spital.

Eu am Înţeles că există o firmă cu care acest spital are un
contract, În valoare de câteva mii de euro, nu ştiu dacă am reţinut bine
suma, vreo 7000 euro lunar care avea ca obligaţie contractuală
verificarea instalaţiilor şi aparaturii din acest spital. Pentru că dincolo
de neglijenţa, culpa medicală, lipsa de personal şi toate celelalte care
au fost prezentate aici, eu cred că este extrem de important să
clarificăm saucomrsia -să aibă În vedere să ne prezinte şi acest aspect
care nu este de neglijat. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dacă nu mai sunt alte luări de cuvânt trecem la următorul punct

pe ordinea de zi.
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre

privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucureşti,
prin efectul O.U.G. nr.63/2010 şi al Legii nr.118/201 O.

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului Bucureşti, În
vederea finanţării achiziţionării În regim de urgenţă de aparatură
pentru Spitalul Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof.Dr.
Panait Sârbu".

Achiziţie de aparatură nu reabilitare clădire.
Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a fost ado tat..r-.N'4;
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind acceptarea cererii Guvernului României pentru trecerea
locuinţelor pentru tineri, destinate Închirierii, din zona A - Cartier
Constantin Brâncuşi, sector 6, din proprietatea publică a
Municipiului Bucureşti În proprietatea publică a statului.

Cine este pentru? 43 de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? O
voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind constituirea din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucureşti a Comisiei speciale de analiză şi verificare a activitătii,
Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor Medicale Bucureşti
(ASSMB) şi a celor 21 unităţi spitaliceşti aflate În subordine.

Vă rog să faceţi propuneri. . ~ . - .

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Propun ca această comisie având În vedere că trebuie verificate

şi cele 21 de spitale şi ASSMB-ul să fie formată din 9 membrii. Eu am
o propunere care este bazată pe un algoritm politic şi pe o specializare
În comisii. Am să Îi dau citire: doamna Cruceanu Elena, Nemeş
Carmen, Toma Veronica, Mihailovici Virginia, Călin Murg, Capotă
Bogdan, Drăghici Graţiela, Sitaru Janina, Meran Dan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mai sunt alte propuneri?

Domnul consilier general Deaconescu Cristinel Ionel
Propun ca din această comisie să facă parte şi cei trei consilieri

care au fost numiţi În comisia de preluare a spitalelor, respectiv
domnul Untaru, domnul Bădulescu şi ceilalţi.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este vot secret, nouă sunt suficienţi. Domnule Deaconescu

rămâne sau nu propunerea că o supun la vot? Rămâne.
Supun la vot propunerea domnului Deaconescu ca din comisie

să facă parte şi cei cinci nominalizaţi.
Cine este pentru? 2 voturi ( Bădulescu A., Deaconescu C.),

Împotrivă? 1 vot (Scarlat H.), abţineri? .. ate de voturi.
Acest amendament nu a fos . '4•...~



Dacă nu mai sunt şi alte propuneri rog DATJ-ul să facă buletinele
de vot.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind împuternicirea Consiliului Local al Sectorului 5 de a hotărî
cu privire la înfiinţarea unei societăţi comerciale pe acţiuni având
ca asociaţi Consiliul Local al Sectorului 5 şi Administraţia
Domeniului Public Sector 5, cu obiect principal de activitate
colectarea deşeuri lor nepericuloase.

Cine este pentru? 42 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O
voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
Am să ÎI rog pe domnul Secretar General să vă explice

procedura de vot pentru următoarele proiecte de pe ordinea de zi, cele
legate de spitale.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Ca să mergem mai repede cu procedura de vot am să vă propun

să se Împartă În sală toate buletinele de vot pentru toate proiectele
referitoare la consiliile de administraţie, o să fie un număr de foi, pe
fiecare va fi specificat pentru ce proiect este lista respectivă, sunt
numerotate pentru fiecare, distincţia se va putea face foarte uşor. Mai
durează puţin pentru că am primit lista foarte târziu şi În acest moment
se fac buletinele de vot după care veţi depune În urnă aceste buletine,
comisia urmând să se retragă apoi, să numere voturile, să
Întocmească procesul verbal pentru fiecare.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Putem să luăm o pauză dar trebuie să rămânem până la sfârşit

să validăm votul.
Este cu majoritatea celor prezenţi dar la sfârşit trebuie să

rămâneţi ca să se poată valida rezultatul votului, deci putem lua o
pauză până se numără, dar la sfârşit pentru cei care Întrunesc condiţia
votului, trebuie validat votul.

În al doilea rând Comisia de numărare şi validare vă propun să
fie aceeaşi.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Scarlat H.).



Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Până se vor număra buletinele de vot pentru comisia de control

de la ASSMB vă propun să luăm o pauză.

- pauză-

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
O rog pe doamna consilier general Nemeş să mal citească

propunerile de la comisia de control la ASSMB.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Propunerile pentru comisia specială de analiză şi verificare a

activităţii ASSMB şi a celor 21 de unităţi spitaliceşti din subordine sunt
următoarele: Cruceanu Elena, Nemeş Carmen lonela, Toma Veronica,
Mihailovici Virginia, Călin Murg, Capotă Bogdan Alexandru, Drăghici
Aurelia Graţiela, Sitaru Janina, Meran Ştefan Dan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Rog DATJ-ul să Împartă buletinele de vot În sală.
Rog Comisia de numărare şi validare să numere voturile.
Am să dau citire propunerilor pentru consiliile de administraţie la

spitale.
Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului

General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic "Sfânta Maria": domnul Munteanu Răzvan şi domnul
Olteanu Paul.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "Sfânta Maria": domnul Cristi
Mănăilă şi domnul Olteanu Mădălin.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Filantropia": doamna
Cosma Maria Roxana şi domnul VIădan Florin Laurenţiu.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie
"Filantropia": domnul Gâf-Deac Ioan şi doamna Nemeş Carmen lonela.
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Comisia de numărare şi validare a încheiat numărarea voturilor
pentru comisia de analiză şi verificare a activităţii ASSMB şi a celor 21
de unităţi spitaliceşti din subordine.

Doamna consilier general Nemeş Carmen Ionela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010, privind constituirea din

cadrul Consiliului General al Municipiului Bucureşti a Comisiei speciale
de analiză şi verificare a activităţii Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor
Medicale Bucureşti (ASSMB) şi a celor 21 unităţi spitaliceşti aflate în
subordine.

S-au exprimat un număr de 42 voturi, voturi anulate O.
Doamna Cruceanu Elena: voturi pentru 42, împotrivă O.
Doamna Nemeş Carmen lonela: voturi pentru 42, împotrivă O.
Doamna Toma Veronica: voturi pentru 42, împotrivă O.
Doamna Mihallovici Virginia: voturi pentru 42, împotrivă O. -
Domnul Călin Murg: voturi pentru 42, împotrivă O.
Domnul Capotă Bogdan Alexandru: voturi pentru 42, împotrivă O.
Doamna Drăghici Aurelia Graţiela: voturi pentru 42, împotrivă O.
Doamna Sitaru Janina Mirela: voturi pentru 42, împotrivă O.
Domnul Meran Ştefan Dan: voturi pentru 42, împotrivă O.
Se declară aleşi ca membrii în Comisia specială de analiză şi

verificare a activităţii Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor Medicale
Bucureşti (ASSMB) şi a celor 21 unităţi spitaliceşti aflate în subordine,
următorii: Cruceanu Elena, Nemeş Carmen lonela, Toma Veronica,
Mihailovici Virginia, Călin Murg, Capotă Bogdan Alexandru, Drăghici
Aurelia Graţiela, Sitaru Janina, Meran Ştefan Dan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind constituirea din

cadrul Consiliului General al Municipiului Bucureşti a Comisiei
speciale de analiză şi verificare a activităţii Administraţiei
Spitalelor şi Serviciilor Medicale Bucureşti (ASSMB) şi a celor 21
unităţi spitaliceşti aflate În administrare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Am să dau citire în continuare propunerilor pentru consiliile de
administraţie de la spitale.



Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Universitar de Stomatologie "Prof. Dan Theodorescu":
doamna Rahmati Carmen şi domnul Gorodea Tiberiu Silviu Ioan.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Universitar de Stomatologie "Prof. Dan
Theodorescu": domnul Băcăinţan Irimie Gabriel şi domnul Murg Călin.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol Davila": domnul Daniel Ştefan
şi doamna Drăghici Aurelia Graţiela.
. ...EroP!J.n~~e peDtru 9ElSemnare~.membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol Davila":
doamna Neamţu Dorina şi doamna Anton Mihaela.

Propunere pentru desemnarea - reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic Colentina: domnul Băcăinţan Irimie Gabriel şi domnul
Pop Romeo Teodor.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic Colentina: domnul Raicu Mircea
Cristian şi doamna Chiriş Mariana.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic "Dr. 1. Cantacuzino" : domnul Chiru Ioan şi domnul
Prioteasa Doru.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "Dr. 1. Cantacuzino": domnul
Comănescu Adrian şi domnul Bădulescu Aurelian.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor" : doamna Staicu Veronica şi
doamna Cruceanu Elena.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor" domnul
Capotă Bogdan Alexandru şi domnul Dincă Dumitru.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Dr. Ion Stoia" : domnul Pop
Mihnea şi domnul Răileanu Marius.
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Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Or. Ion
Stoia" : domnul Albescu Ionuţ şi domnul Gâf-Oeac Ioan.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan" : doamna Popescu
Oana şi domnul Neacşu Adrian.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan" :
domnul Chiotan Adrian şi domnul Vodislav George.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic "Caritas" : domnul Nicolae Ionuţ Adrian şi domnul
Alexe Florin Alexandru.

Prop'unere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "Caritas" : doamna Benchescu
Claudia şi domnul Marin lulian.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic "N. Malaxa" : domnul Cojanu Cătălin şi doamna Toma
Veronica.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "N. Malaxa": domnul Băcăinţan
Irimie Gabriel şi doamna Mihailovici Virginia.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
SpitaluluLClinic de GOpjj"DL VjctorGomoiu":domnuL Iliescu.Lucia!"!şi
doamna Chriş Mariana.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Copii "Or. Victor Gomoiu" :
domnul Raicu Mircea Cristian şi domnul Pop Romeo Teodor.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Tropicale "Or. Victor Babeş" :
domnul Ţica Hortaţiu Florin şi domnul Rădoiu Silviu George.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Tropicale "Or.
Victor Babeş" : doamna Cosma Roxana Maria şi doamna Cruceanu
Elena.



desemnarea reprezentanţilor Consiliului
Bucureşti În consiliul de administraţie al
: doamna Covrig Angela şi domnul Dincă

Propunere pentru
General al Municipiului
Spitalului Clinic "Colţea"
Dumitru.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "Colţea" : domnul Băcăinţan Irimie
Gabriel şi domnul Deaconescu Cristinel Ionel.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului de Bolnavi Cronici şi Geriatrie "Sf. Luca": domnul Raicu
Mircea Cristian şi domnul Neagu Dan Mihai.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului de Bolnavi Cronici şi Geriatrie "Sf. Luca":
domnul lovici Teodor Victor şi domnul Gorodea Tiberiu Silviu Ioan.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului'
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Dermato-venerice "Prof.Dr. Scarlat Longhin" :
domnul Boajă Minică şi domnul Nedelcu Costel.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Boli Dermato-venerice "Prof.Dr.
Scarlat Longhin" : doamna Ţapardel Ana Claudia şi doamna Sitaru
Janina Mirela.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele" : doamna Muha Cica şi
domnul Popa Grigore Ioan.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele" : domnul
lovici Victor Te9dor şi domnul f\JE:)agu_MihQiDan. __ _ _

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof. Dr. Panait Sârbu" :
doamna Ungureanu Jeni şi doamna Drăghici Graţiela Aurelia.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof.
Dr. Panait Sârbu" : doamna Covrig Angela şi doamna Sitaru Janina
Mirela.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Centrului de Evaluare şi Trata pentru
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Copii şi Tineri "Sf. Stelian" : doamna Ţapardel Ana Claudia şi domnul
Bădulescu Aurelian.

Prapunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Centrului de Evaluare şi Tratament a
Toxicodependenţelor pentru Copii şi Tineri "Sf. Stelian" : domnul Boajă
Minică şi doamna Voiculescu Gabriela.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan "Or. Constantin Gorgos" : doamna
Ţapardel Ana Claudia şi doamna Sitaru Janina Mirela.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan "Or. Constantin
Gorgos": domnul Boajă Minică şi domnul Nedelcu Costel.

Propunere pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Psihiatrie "Praf. Or. Alexandru Obregia" : domnul
Ţica Horaţiu Florin şi domnul Voicu Mihai.

Propunere pentru desemnarea membrilor supleanţi În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie "Praf. Or. Alexandru
Obregia": domnul Raicu Mircea Cristian şi domnul Pârvu Cosmin
Gabriel.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Universitar de Urgenţă Militar Central "Or. Caral Oavila"
Bucureşti: doamna Chiriş Mariana.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Militar Central "Or.
Carol Oavila" Bucureşti: domnul Popa Grigore Ioan.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Centrului Clinic de Urgenţă de Boli Cardiovasculare "Or. Constantin
Zamfir" Bucureşti: domnul Stan Nicuşor.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Centrului Clinic de Urgenţă de Boli Cardiovasculare
"Or. Constantin Zamfir" Bucureşti: domnul Prioteasa Ooru.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi Copilului " Alfred Rusescu" :
domnul Nicorescu Virgil.



Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi Copilului "
Alfred Rusescu" : doamna Anton Mihaela.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti: doamna Frunzăreanu Irina.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti: doamna
Toma Veronica.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului de Urgenţă pentru Boli Cardiovasculare "Prof. Dr. C.C.
lIiescu" Bucureşti: domnul Popescu Cristi.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Institutului de Urgenţă pentru Boli Cardiovasc'ula're
"Prof. Dr. C.C. lIiescu" Bucureşti: domnul Voicu Mihai.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al _Municipiului Bucureşti În consiliul de. administraţie al
Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti: domnul Nedelcu Costel.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti: domnul Florescu
Dragoş.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic CF Witting: domnul Mărgărit Nicolae Sorin.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic CF Witting: domnul Bercenaru
Marian.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Gerontologie şi Geriatrie "Ana Aslan" : domnul
Ilie Petre.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Institutului Naţional de Gerontologie şi Geriatrie
"Ana Aslan": doamna Mihailovici Virginia.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşli_ Ln consilIul de administraţie al
Spitalului Universitar de Urgenţă Bucureşti : doamna Mihailovici
Virginia. •.~ CAr ..• -1-'
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Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Bucureşti: domnul
Tica Horatiu Florin., ,

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Boli Infecţioase "Prof. Dr. Matei Balş" : doamna
Dobra Rodica.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administratie al Institutului National de Boli Infectioase "Prof. Dr., , ,
Matei Balş" : domnul Rădoi Silviu George.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului de Pneumoftiziologie "Marius Nasta" : doamna Ciufundeanu
Ioana.

Propunere pentru desemnarea membrului sup!eant În consiliul
de administraţie al Institutului de Pneumoftiziologie "Marius Nasta" :
domnul Untaru Virgil.
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Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului de Oncologie "Prof. Dr. AI. Trestioreanu" Bucureşti: doamna
Drăghici Graţiela Aurelia.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Institutului de Oncologie "Prof. Dr. AI. Trestioreanu"
Bucureşti: doamna Zidărescu Loredana.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Endocrinologie "C.1. Parhon" Bucureşti: domnul
Victor lovici Teodor.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Naţional de Endocrinologie "C.1. Parhon"
Bucureşti: domnul Vasile Dan Ioan.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului de Fonoaudiologie Şi Chirurgie Funcţională ORL "Praf. Dr.
D Hociota" : domnul Murg Călin.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului de Fonoaudiologie Şi Chirurgie Funcţională
ORL "Praf. Dr. D Hociota" : VIădan Florin Laurenţiu .
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Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Neurologie şi Boli Neurovasculare Bucureşti:
doamna Ţapardel Ana Claudia.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Naţional de Neurologie şi Boli
Neurovasculare Bucureşti: doamna Zidărescu Loredana.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie şi Boli Metabolice "Prof. Dr. N.
Paulescu" Bucureşti: domnul Popa Cristin.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie şi Boli
Metabolice "Prof. Dr. N. Paulescu" Bucureşti: domnul Murg Călin.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În con'siliul de '- .-
administraţie al Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie şi Boli
Metabolice "Prof. Dr. N. Paulescu" Bucureşti: doamna Popa Maria În
locul domnului Murg Călin.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Naţional de Recuperare, Medicină Fizică ŞI
Balneoclimatologie Bucureşti: doamna Nemeş Carmen lonela.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Naţional de Recuperare, Medicină Fizică şi
Balneoclimatologie Bucureşti: domnul Stan Nicuşor.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Clinic Fundeni Bucureşti: domnul Bucur Şerban.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Clinic Fundeni Bucureşti: domnul Budulan
Pompiliu.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Institutului Clinic de Boli Digestive şi Transplant Hepatic: domnul
Ivaşcu Tiberiu.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Institutului Clinic de Boli Digestive şi Transplant
Hepatic: domnul Rădoi Silviu Ioan.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
Gen.er~ al: rvlLJr:Ucipiuilji8lj<AJre~' 01~){, iliul de administraţie al·
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reprezentantului Consiliului
de administratie al,

Institutului Clinic de Uronefrologie şi Transplant Renal: domnul Vasile
Dan Ioan.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Institutului Clinic de Uronefrologie şi Transplant
Renal: domnul Deaconescu Cristinel.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Centrului Naţional Medical de Recuperare Neuro- Psiho- Motorie
pentru Copii" Dr. Nicolae Robănescu": doamna Zidărescu Loredana.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Centrului Naţional Medical de Recuperare Neuro-
Psiho- Motorie pentru Copii " Dr. Nicolae Robănescu": domnul
Nicorescu Virgil.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Pantelimon: domnul Untaru Virgil.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Pantelimon: domnul
Ivaşcu Tiberiu.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Ioan: domnul Gâf-Deac Ioan.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Ioan: doamna
Voiculescu Gabriela.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice: domnul Nicorescu Virgil.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice: doamna
Zidărescu Loredana.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă" Bagdasar Arseni": domnul Pârvu Cosmin
Gabriel.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă " Bagdasar Arseni":
doamna Nemeş Carmen lonela.

Propunere pentru d
General al Municipiului



Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie Plastică, Reparatorie şi Arsuri:
domnul Capotă Bogdan Alexandru.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie Plastică,
Reparatorie şi Arsuri: doamna Corniciuc Oana.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii" Maria Sklodovska Curie":
domnul Giugula Doru Mihai.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul de
administraţie al - Spitalului - Clinic--de--Ufgenţă-pentruCopii"-Mari-a
Sklodovska Curie": doamna Socosan Anelis.

Propunere pentru desemnarea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În consiliul de administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii " Grigore Alexandrescu":
domnul Deaconescu Cristinel.

Propunere pentru desemnarea membrului supleant În consiliul
de administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii "Grigore
Alexandrescu": doamna Toma Veronica.

Acestea au fost propunerile, rog DATJ-ul să facă buletinele de
vot.

Rog Comisia de numărare ŞI validare să se retragă pentru a
număra voturile.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Menţionez că s-au exprimat un număr de 40 voturi, nu este nici

un vot anulat şi nici un vot Împotrivă la niciunul dintre consiliile de
administraţie.

Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea
reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Sf. Maria".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Munteanu
Răzvan 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Olteanu Paul 40
voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic "Sf. Maria" domnul Munteanu Răzvan şi domnul
Olteanu Paul.



Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Sf. Maria" s-au exprimat un număr de
40 voturi, astfel: domnul Mănăilă Cristian 40 voturi pentru, O voturi
împotrivă; domnul Olteanu Mădălin 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Sf. Maria" domnul Mănăilă Cristian şi
domnul Olteanu Mădălin.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Sf. Maria".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi. :,,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi
Ginecologie "Filantropia".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Cosma
Roxana Maria 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Olteanu
Paul 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Filantropia", următorii:
doamna Cosma Roxana şi domnul Olteanu Paul.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie
"Filantropia" s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Gâf-
Deac Ioan 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Nemeş Carmen
lonela 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie
"Filantropia" domnul Gâf-Deac Ioan şi doamna Nemeş Carmen lonela.



Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi
Ginecologie "Filantropia".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest praiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de Stomatologie
"Praf. Dan Theodorescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Rahmatl
Carmen 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Gorodea Tiberiu
Silviu Ioan 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Universitar de Stomatologie "Prof. Dan Theodorescu",
următorii: doamna Rahmati Carmen şi domnul Gorodea Tiberiu Silviu
Ioan.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Universitar de Stomatologie "Praf. Dan
Theodorescu" s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul
Băcăinţan Irimie Gabriel 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul
Murg Călin 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Universitar de Stomatologie "Prof. Dan
Theodorescu" domnul Băcăinţan Irimie Gabriel şi domnul Murg Călin.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de
Stomatologie "Prof. Dan Theodorescu"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol
Davila".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Danile
Ştefan 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Drăghici Aurelia
Graţiela 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol Davila", următorii: domnul
Danile Ştefan şi doamna Drăghici Aurelia Graţiela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol Davila" s-au

- exţ_Ji-imatun număr de 40 voturi, astfel: doamna Neamţu Dorina 40
voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Anton Mihaela 40 voturi
pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Nefrologie "Dr. Carol Davila"
doamna Neamţu Dorina şi doamna Anton Mihaela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Nefrologie "Or.
Carol Oavila"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic Colentina.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Băcăinţan
Irimie Gabriel 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă; domnul Pop Romeo
Teodor 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic Colentina, următorii: domnul Băcăinţan Irimie Gabriel
şi domnul Pop Romeo Teodor.



Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic Colentina s-au exprimat un număr de
40 voturi, astfel: domnul Raicu Mircea Cristian 40 voturi pentru, O voturi
împotrivă; doamna Chiriş Mariana 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic Colentina domnul Raicu Mircea
Cristian şi doamna Chiriş Mariana.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic Colentina.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi. - .. ~ - - -.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Or. 1. Cantacuzino".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Chiru Ioan
40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Prioteasa Ooru 40 voturi
pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic "Or. 1. Cantacuzino", următorii: domnul Chiru Ioan şi
domnul Prioteasa Ooru.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Or. 1. Cantacuzino" s-au exprimat un
număr de 40 voturi, astfel: domnul Comănescu Adrian 40 voturi pentru,
O voturi Împotrivă; domnul Bădulescu Aurelian 40 voturi pentru, O voturi
împotrivă.
·_·-·Sededară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Or. 1. Cantacuzino" domnul
Comănescu Adrian şi domnul Bădulescu Aurelian.



Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Or. 1.Cantacuzino"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Staicu
Veronica 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Cruceanu Elena
40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor", următorii: doamna Staicu
Veronica şi doamna Cruceanu Elena.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor" s-au exprimat un
număr de 40 voturi, astfel: domnul Capotă Bogdan Alexandru 40 voturi
pentru, O voturi împotrivă; domnul Dincă Dumitru 40 voturi pentru, O
voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Ortopedie "Foişor" domnul Capotă
Bogdan Alexandru şi domnul Dincă Dumitru.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Ortopedie
"Foişor"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat ast-· 08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului •• ~I unicipiului Bucureşti în
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Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Dr.
Ion Stoia".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Pop Mihnea
40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Răileanu Marius Nicolae
40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Dr. Ion Stoia", următorii:
domnul Pop Mihnea şi domnul Răileanu Marius Nicolae.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Dr. Ion Stoia"
s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Albescu Ionuţ 40
voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Gâf-Deac Ioan 40 voturi
pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară a1eşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Reumatismale "Dr. Ion Stoia"
domnul Albescu Ionuţ şi domnul Gâf-Deac Ioan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli
Reumatismale "Dr. Ion Stoia"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf.
Ştefan".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Popescu
Oana 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Neacşu Adrian 40
voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan", următorii: doamna
Popescu Oana şi domnul Neacşu Adrian.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca m • J pleanti În Consiliul de
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desemnarea
Bucureşti În
Clinic de

Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan" s-au
exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Chiotan Adrian 40
voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Vladislav George 40 voturi
pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan"
domnul Chiotan Adrian şi domnul Vladislav George.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului
Consiliul de Administraţie al Spitalului
Pneumoftiziologie "Sf. Ştefan"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Caritas".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Nicolescu
Ionuţ Adrian 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Alexe Florin
Alexandru 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic "Caritas", următorii: domnul Nicolescu Ionuţ Adrian şi
domnul Alexe Florin Alexandru.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Caritas" s-au exprimat un număr de
40 voturi, astfel: doamna Benchescu Claudia 40 voturi pentru, Ovoturi
împotrivă; domnul Marin lulian 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Caritas" doamna Benchescu Claudia
şi domnul Marin lulian.



Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Caritas"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "N. Malaxa".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Cojanu
Cătălin 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă; doamna Toma Veronica 40
voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic "N. Malaxa", următorii: domnul Cojanu Cătălin ŞI

doamna Toma Veronica.
Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al

Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "N. Malaxa" s-au exprimat un număr
de 40 voturi, astfel: domnul Băcăinţan Irimie Gabriel 40 voturi pentru, O
voturi împotrivă; doamna Mihailovici Virginia 40 voturi pentru, Ovoturi
împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "N. Malaxa" domnul Băcăinţan Irimie
Gabriel şi doamna Mihailovici Virginia.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "N. Malaxa"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în

46



Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Copii "Dr. Victor
Gomoiu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul lIiescu
Lucian 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; doamna Chiriş Mariana 40
voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Copii "Dr. Victor Gomoiu", următorii: domnul Iliescu
Lucian şi doamna Chiriş Mariana.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Copii "Dr. Victor Gomoiu" s-au
exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Raicu Mircea Cristian
40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Pop Romeo Teodor 40
voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul' de
Administraţie al Spitalului Clinic de Copii "Dr. Victor Gomoiu" domnul
Raicu Mircea Cristian şi domnul Pop Romeo Teodor.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Copii "Or. Victor
Gomoiu".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi
Tropicale "Dr. Victor Babeş".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Ţica Horaţiu
Florin 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă; domnul Rădoi Silviu George
40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Tropicale "Dr. Victor Babeş",
următorii: domnul Ţica Horaţiu Florin şi domnul Rădoi Silviu George.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca upleanţi În Consiliul de

47

~??=



Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Tropicale "Dr.
Victor Babeş" s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna
Cosma Roxana Maria 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; doamna
Cruceanu Elena 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi Tropicale "Dr.
Victor Babeş" doamna Cosma Roxana Maria şi doamna Cruceanu
Elena.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Infecţioase şi
Tropicale "Dr. Victor Babeş"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
..... din Consiliul de Administraţie următorii: Covrig Angela, Dincă
Dumitru. De asemenea se declară aleşi ca membrii supleanţi În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Colţea următorii: Băcăinţan
Irimie Gabriel, Deaconescu Cristinellonel .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Colţea"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului de Bolnavi Cronici şi Geriatrie
"Sf. Luca".

S-au exprimat un număr de 40 voturi şi se declară aleşi ca
membrii În Consiliul de Adm' tra'tfe3' Spitalului Clinic de Bolnavi
Cronici şi Geriatrie "Sf. Luc ' iUt' orll. a u Mircea, Neagu Dan.
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De asemenea se declară aleşi ca membrii supleanţi În Consiliul
de Administraţie al Spitalului de Bolnavi Cronici şi Geriatrie "Sf. Luca"
următorii: lovici Victor, Gorodea Tiberiu Silviu Ioan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului de Bolnavi Cronici şi
Geriatrie "Sf. Luca"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? 1 vot
(Giugula D.), abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astazi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Dermato-Venerice
"Prof.Dr. Scarlat Longhin"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Boajă
Minică 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; domnul Nedelcu Costel 40
voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Boli Dermato-Venerice "Prof.Dr. Scarlat Longhin"
domnul Boajă Minică şi domnul Nedelcu Costel.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie Spitalului Clinic de Boli Dermato-Venerice "Prof.Dr.
Scarlat Longhin" s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna
Ţapardel Ana Claudia 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă; doamna
Sitaru Janina Mirela 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Dermato-Venerice "Prof.Dr.
Scarlat Longhin" doamna Ţapardel Ana Claudia, doamna Sitaru Janina
Mirela.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Boli Dermato-
Venerice "Prof.Dr. Scarlat Longhin"\. .:)
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Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamnă Muha Cica
40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Popa Grigore Ioan 40
voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele" doamnă Muha Cica şi domnul
Popa Grigore Ioan.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele" s-au exprimat
un număr de 40 voturi, astfel: domnul lovici Victor Teodor 40 voturi
pentru, O voturi împotrivă: domnul Neagu Dan Mihai 40 voturi pentru, O
voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th. Burghele" următorii lovici
Victor Teodor şi domnul Neagu Dan Mihai.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic "Prof. Dr. Th.
Burghele" .

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi
Ginecologie "Prof. Dr. Panait Sârbu" ~ IA".t-
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S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamnă Ungureanu
Jeni 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Orăghici Graţiela 40
voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof. Or. Panait Sârbu"
doamna Ungureanu Jeni şi doamna Orăghici Graţiela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof. Or.
Panait Sârbu"s-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul
Covrig Angela 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Sitaru
Janina Mirela 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi Ginecologie "Prof. Or.
Panait Sârbu" următorii doamna COlirig Angela şi doamna Sitaru
Janina Mirela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Obstetrică şi
Ginecologie "Prof. Dr. Panait Sârbu"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Centrului de Evaluare şi Tratament a
Toxicodependenţelor pentru Copii şi Tineri "Sf. Stelian"

S-au exprimat un număr de 40 vottlri,-astfel:- doamnă Ţapardel
Ana Claudia 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Bădulescu
Aurelian 40 voturi pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Centrului de Evaluare şi Tratament a Toxicodependenţelor pentru
Copii şi Tineri "Sf. Stelian" doamna Ţapardel Ana Claudia şi domnul
Bădulescu Aurelian.

Pentru desemnarea repr
Municipiului Bucureşti ca



Administraţie al Centrului de Evaluare şi Tratament a
Toxicodependenţelor pentru Copii şi Tineri "Sf. Stelian"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Boajă
Minică 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; doamna Voiculescu
Gabriela 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Centrului de Evaluare şi Tratament a
Toxicodependenţelor pentru Copii şi Tineri "Sf. Stelian" următorii
domnul Boajă Minică şi doamna Voiculescu Gabriela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Centrului de Evaluare şi Tratament a

.Toxic-odependenţelor pentru Copii şi Tineri "Sf. 5telian"
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abtineri? Ovoturi.,
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan "Dr.
Constantin Gorgos"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamnă Ţapardel
Ana Claudia 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă; doamna Sitaru Janina
Mirela 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan "Dr. Constantin Gorgos" doamna
Ţapardel Ana Claudia şi doamna Sitaru Janina Mirela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan "Dr. Constantin
Gorgos".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Boajă
Minică 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă; domnul Nedelcu Costel 40
voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administratie al Spitalului Cii . . ihiatrie Titan "Dr. Constantin
Gorgos" ur~ătorii domnul B - . ·.4ă Ş .omnul Nedelcu Costel
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie Titan
"Dr. Constantin Gorgos".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Consiliul de
Dr. Alexandru
domnul Pîrvu

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Praces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie "Praf. Dr.
Alexandru Obregia". - - --_.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Ţica Horaţiu
Florin 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Voicu Mihai 40 voturi
pentru, O voturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Psihiatrie "Praf. Dr. Alexandru Obregia" domnul
Ţica Horaţiu Florin şi domnul Voicu Mihai.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie "Prof. Dr. Alexandru
Obregia"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Raicu
Mircea Cristian 40 voturi pentru, O voturi împotrivă; domnul Pîrvu
Cosmin Gabriel 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în
Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie "Praf.
Obregia" următorii domnul Raicu Mircea Cristian şi
Cosmin Gabriel.

53

~ S=-=c::=-

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Psihiatrie "Prof.
Dr. Alexandru Obregia"

Cine este pentru? împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,



Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Militar
Central "Or. Carol Oavila" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Chiriş
Mariana 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Universitar de Urgenţă Militar Central "Or. Carol Oavila"
Bucureşti doamna Chiriş Mariana.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
'AcimOlistraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Militar Central "Or.
Carol Oavila" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Popa
Grigore Ioan 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Militar Central "Or.
Carol Oavila" Bucureşti domnul Popa Grigore Ioan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă
Militar Central "Dr. Carol Davila" Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Centrului Clinic de Urgenţă de Boli
Cardiovasculare "Or. Constantin Zamfir" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Stan
Nicuşor 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

54



Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Centrului Clinic de Urgenţă de Boli Cardiovasculare "Dr. Constantin
Zamfir" Bucureşti domnul Stan Nicuşor.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Centrului Clinic de Urgenţă de Boli Cardiovasculare
"Di. C-onstantinZamfir" Bucureşti

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Prioteasa
Doru 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Centrului Clinic de Urgenţă de Boli Cardiovasculare
"Dr. Constantin Zamfir" Bucureşti domnul Prioteasa Doru.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la· vot proiectul de hotărâre privind' desemnl1rea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Centrului Clinic de Urgenţă de Boli
Cardiovasculare "Dr. Constantin Zamfir" Bucureşti

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului pentru OcrotireaM?meÎ-.şi
Copilului" Alfred Rusescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Nicorescu
Virgil 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi Copilului " Alfred Rusescu"
domnul Nicorescu Virgil.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi Copilului" Alfred
Rusescu"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Anton
Mihaela 40 voturi pentru, O voturi Îm otrivă .
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Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi Copilului" Alfred
Rusescu" doamna Anton Mihaela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului pentru Ocrotirea Mamei şi
Copilului" Alfred Rusescu"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

..Acestpro.i.ect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25':'08":2'010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna
Frunzăreanu Irina 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti doamna Frunzăreanu Irina.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Toma
Veronica 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Bucureşti doamna Toma
Veronica.

desemnarea
Bucureşti În
de Urgenţă

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind

reprezentantului Consiliului General al Municipiului
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic
Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

voturi,
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului de Urgenţă pentru Boli
Cardiovasculare "Praf. Dr. C.C. lIiescu" Bucureşti

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Popescu
Cristi 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului de Urgenţă pentru Boli Cardiovasculare "Prof. Dr. C.C.
lIiescu" Bucureşti domnul Popescu Cristi.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului de Urgenţă pentru Boli Cardiovasculare
"Praf. Dr. C.C. lIiescu" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul VoiCU-Mihai
40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă,

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului de Urgenţă pentru Boli Cardiovasculare
"Praf. Dr. C.C. IIiescu" Bucureşti domnul Voicu Mihai.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului de Urgenţă pentru Boli
Cardiovasculare "Prof. Dr. C.C. lIiescu" Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Nedelcu
Costel 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti domnul Nedelcu Costel.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administratie al Spitalului Clinic C reşti.
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S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Florescu
Dragoş 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti domnul Florescu
Dragoş

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie Spitalului Clinic CF 2 Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş CâJmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic CF Witting.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Mărgărit
Nicolae Sorin 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic CF Witting domnul Mărgărit Nicolae Sorin.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic CF Witting.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Bercenaru
Marin 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic CF Witting domnul Bercenaru Marin.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic CF Witting.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.



Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Gerontologie şi
Geriatrie "Ana Aslan".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Ilie Petre 40
voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului Naţional de Gerontologie şi Geriatrie "Ana Aslan" domnul
Ilie Petre.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Gerontologie şi Geriatrie "Ana
Aslan".

S-au. exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Mihailovici
Virginia 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Gerontologie şi Geriatrie "Ana
Aslan" doamna Mihailovici Virginia.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului G~neral al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Gerontologie
şi Geriatrie "Ana Aslan".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă
Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Mihailovici
Virginia 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Universitar de Urgenţă Bucureşti doamna Mihailovici Virginia.

59

<:::.<=--



- ,

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Ţica Horaţiu
Florin 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă Bucureşti domnul
Tica Horatiu Florin.. .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Universitar de Urgenţă
Bucureşti.

Cine este pentru?- majoritate de voturi, Împotrivâ? O voturi, -. c"·'~
abtineri? Ovoturi..

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administratie al Institutului National de Boli Infectioase. . ,
"Prof. Dr. Matei Balş".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Dobra
Rodica 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie
Institutului Naţional de Boli Infecţioase "Prof. Dr. Matei Balş" doamna
Dobra Rodica.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administratie al Institutului National de Boli Infectioase "Prof. Dr. Matei, , ,
D_I~"ual,? .

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Rădoi Silviu
George 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administratie al Institutului National de Boli Infectioase "Prof. Dr. Matei. , ,
Balş" domnul Rădoi Silviu George.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administratie al Institutului National de Boli, ,
Infectioase "Prof. Dr. Matei Balş",

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen Ionela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Institutului de Pneumoftiziologie "Marius
Nasta"

. S-au exprimat un număr de 40 votU(i, _astfel: doamna
Ciufundeanu Ioana 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie
Institutului de Pneumoftiziologie "Marius Nasta" doamna Ciufundeanu
Ioana.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Institutului de Pneumoftiziologie "Marius Nasta"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Untaru Virgil
40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Institutului de Pneumoftiziologie "Marius Nasta"
domnul Untaru Virgil.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului de Pneumoftiziologie
"Marius Nasta"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Consiliul de Administraţie al Institutului de Oncologie "Praf. Dr. AI.
Trestioreanu" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Drăghici
Graţiela 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie
Institutului de Oncologie "Prof. Dr. AI. Trestioreanu" Bucureşti doamna
Drăghici Graţiela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului de Oncologie "Praf. Dr. AI. Trestioreanu"
Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Zidărescu
Loredana lonela 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutolui de" Ontologie "Prof. Dr. AI. Trestioreanu"
Bucureşti doamna Zidărescu Loredana lonela .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului de Oncologie "Praf. Dr.
AI. Trestioreanu" Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Endocrinologie "C.1.
Parhon" Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul lovici Victor
Teodor 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie
Institutului Naţional de Endocrinologie "C.1. Parhon" Bucureşti domnul
lovici Victor Teodor.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţi Endocrinologie "C.1. Parhon"
Bucureşti. R o ~
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S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Vasile Dan
Ioan 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Endocrinologie "C.1. Parhon"
Bucureşti domnul Vasile Dan Ioan.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administratie al Institutului National de, ,
Endocrinologie "C.1. Parhon" Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului de Fonoaudiologie şi Chirurgie
Funcţională ORL "Prof. Dr. D Hociota".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Murg Călin
40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului de Fonoaudiologie şi Chirurgie Funcţională ORL "Prof. Dr.
D Hociota" domnul Murg Călin.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului de Fonoaudiologie şi Chirurgie Funcţională
ORL "Prof. Dr. D Hociota".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul VIădan
Florin 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului de Fonoaudiologie Şi Chirurgie Funcţională
ORL "Prof. Dr. D Hociota" domnul VIădan Florin.



Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Neurologie şi Boli
Neurovasculare Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Ţapardel
Ana Claudia 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii în Consiliul de Administraţie al
Institutului Naţional de Neurologie şi Boli Neurovasculare Bucureşti
doamna Ţapardel Ana Claudia.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Neurologie şi Boli
Neurovasculare Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Zidărescu
Loredana lonela 40 voturi pentru, Ovoturi împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi în Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Neurologie şi Boli
Neurovasculare Bucureşti doamna Zidărescu Loredana lonela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Neurologie şi
Boli Neurovasculare Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie şi
Boli Metabolice "Prof. Dr. N. Paulescu".

S-au exprimat un număr de 40
40 voturi p tru, Ovoturi împotrivă '!!- ~')
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Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
lnstitutului-Nationa!-deDiabet,--Nutl"itiesi Boli Metabolice "Praf. Dr. N., , >

Paulescu" domnul Popa Cristin.
Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al

Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie şi Boli
Metabolice "Prof. Dr. N. Paulescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Popa Maria
40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Diabet, Nutriţie ŞI Boli
Metabolice "Praf. Dr. N. Paulescu" doamna Popa Maria.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
'.0 .~. Supun la vot proiectul de hotărâre'privind desemnarea·

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Diabet,
Nutriţie şi Boli Metabolice "Prof. Dr. N. Paulescu".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25008.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Recuperare,
Medicină Fizică şi Balneoclimatologie Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Nemeş
Carmen lonela 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului Naţional de Recuperare, Medicină Fizică ŞI
Balneoclimatologie Bucureşti doamna Nemeş Carmen lonela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Recuperare, Medicină Fizică şi
Balneoclimatologie Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Stan
Nicuşor 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.
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Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Naţional de Recuperare, Medicină Fizică şi
Balneoclimatologie Bucureşti domnul Stan Nicuşor.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Naţional de Recuperare,
Medicină Fizică şi Balneoclimatologie Bucureşti. '.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verl:l'at'incheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea ,""

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic Fundeni Bucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Bucur
Şerban 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului Clinic Fundeni Bucureşti domnul Bucur Şerban.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Clinic Fun~eni !?ucureşti.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Budulan
Pompiliu 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Clinic Fundeni Bucureşti domnul Budulan
Pompiliu.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic Fundeni Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

66

c_



desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
al Institutului Clinic de Boli Digestive şi Transplant

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic de Boli Digestive şi
Transplant Hepatic.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Ivaşcu
Tiberiu 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Institutului Clinic de Boli Digestive şi Transplant Hepatic domnul Ivaşcu
Tiberiu.

Pentru
Municipiului
Administratie,
Hepatic.
- .. S-au exprimat un număr de 40 votuli, astfei: domnul Rădoi Silviu

George 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.
Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de

Administraţie al Institutului Clinic de Boli Digestive şi Transplant
Hepatic domnul Rădoi Silviu George.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic de Boli Digestive şi
Transplant Hepatic.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemes Carmen lonela
Proces verbai Tncheiat astazi" 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic de Uronefrologie şi
Transplant Renal.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Vasile Dan
Ioan 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administratie al,
Institutului Clinic de Uronefrologie şi Transplant Renal domnul Vasile
Dan I n.



Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Clinic de Uronefrologie şi Transplant Renal.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Deaconescu
Cristinellonel 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Institutului Clinic de Uronefrologie şi Transplant Renal
domnul Deaconescu Cristinellonel.
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Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea
reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Institutului Clinic de Uronefrologie şi
Transplant Renal.

Cine este pentru?- majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Centrului Naţional Medical de Recuperare
Neuro- Psiho- Motorie pentru Copii" Dr. Nicolae Robănescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Zidărescu
Loredana lonela 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Centrului Naţional Medical de Recuperare Neuro- Psiho- Motorie
pentru- Copii ~,-Dr. Nicolae Hobănescu" doamna- 2idărescu Loredana
lonela.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al al Centrului Naţional Medical de Recuperare Neuro-
Psiho- Motorie pentru Copii" Dr. Nicolae Robănescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Nicorescu
Virgil 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Centrului Naţional Medical de Recuperare Neuro- Psiho- Motorie
pentru Copii" Dr. Nicolae Robănescu" domnul Nicorescu Virgil.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administratie al Centrului National Medical de• •
Recuperare Neuro- Psiho- Motorie pentru Copii " Or. Nicolae
Robănescu" .

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf.
Pailtelimon"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Untaru Virgil
40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Pantelimon domnul Untaru Virgil".

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Pantelimon ".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul lvaşcu
Tiberiu 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţă Sf. Pantelimon" domnul lvaşcu Tiberiu.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf.
Pantelimon"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul dministratie al . .Iinic de Urgentă "Sf. Ioan"
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S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Gâf - Deac
Ioan 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf. Ioan ", domnul Gâf - Deac Ioan".

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf. Ioan"

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Voiculescu
Gabriela 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf. Ioan" doamna Voiculescu Gabriela .

-- ---- - ----.- ---- ---_.. ._------_._.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti- În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă "Sf. Ioan
"

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Nicorescu
Virgil 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice domnul Nicorescu Virgil".

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Zidărescu
Loredana lonela 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţe Oftalmologice doamna Zidărescu
Loredana lonela.
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desemnarea
Bucureşti În
de Urgenţe

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind

reprezentantului Consiliului General al Municipiului
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic
Oftalmologice.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

voturi,

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă " Bagdasar
Arseni".

- ~~'..' S-au exprimat un număr- de- 40 -\to.tur:i, astfel: domnul PÎrvu ,. 'c --.<.
Cosmin Gabriel 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă" Bagdasar Arseni" domnul PÎrvu Cosmin
Gabriel.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă" Bagdasar Arseni" ..

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Nemeş
Carmen lonela 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţă " Bagdasar Arseni" doamna Nemeş
Carmen lonela.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă "
Bagdasar Arseni".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
-- -

abţineri? Ovoturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
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Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie
Plastică, Reparatorie şi Arsuri.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Capotă
Bogdan Alexandru 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie Plastică, Reparatorie şi Arsuri
domnul Capotă Bogdan Alexandru.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie Plastică,
Reparatorie şi Arsuri.

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Corniciuc
Oana 40 voturi pentru, O voturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului' Cliflic de Urgenţă Chirurgie Plastică, Reparatorie şi Arsuri
doamna Corniciuc Oana.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă Chirurgie
Plastică, Reparatorie şi Arsuri.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

domnul Giugula
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S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Socosan
Anelise 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii" Maria Sklodovska Curie"
doamna Socosan Anelise.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliu! de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru
Copii" Maria Sklodovska Curie".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
• 10 -; - 'f

Doamna consilier general Nemeş Carmen lonela
Proces verbal Încheiat astăzi 25.08.2010 pentru desemnarea

reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii"
Grigore Alexandrescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: domnul Deaconescu
Cristinellonel 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membrii În Consiliul de Administraţie al
Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii " Grigore Alexandrescu"
domnul Deaconescu Cristinellonel.

Pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membrii supleanţi În Consiliul de
Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii " Grigore
Alexandrescu".

S-au exprimat un număr de 40 voturi, astfel: doamna Toma
Veronica 40 voturi pentru, Ovoturi Împotrivă.

Se declară aleşi ca membri supleanţi În Consiliul de Administraţie
al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru Copii " Grigore Alexandrescu"
doamna Toma Veronica.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea

reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti În
Consiliul de Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă pentru
Copii" Grigore Alexandrescu".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Declar închise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului
General al Municipiului Bucureşti din data de 25 august 2010.

$edinţa s~aîncheiat la orele 18.30.

PREŞEDJNTE SE ŞEDINŢĂ

Întocmit

M. Anghel
A.Preoteasa

-

Verificat
Şef Birou

Redactare Hotărâri C.G.M.B
Perşunaru riana(~!
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